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شرکت عمران شهر جدید مجلسى در نظر دارد نسبت به برگزارى مناقصه عمومى ذیل از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکى دولت به نشانى www.setadiran.ir  اقدام نماید:

- تاریخ انتشار مناقصه درسامانه مذکور: 1403/03/22
-  شرایط زمانى دریافت اسناد مناقصه ازسامانه :  حداکثرتا ساعت 14روز سه شنبه مورخ 1403/03/29

-  مهلت زمانى ارائه پیشنهادات :  حداکثرتا ساعت 12 روز شنبه مورخ  1403/04/09
- زمان بازگشائى پاکات: ساعت 10 صبح روز یکشنبه  مورخ 1403/04/10

 -  نشانى کارفرما : اصفهان- کیلومتر20 جاده  مبارکه  بروجن -  شهر جدید  مجلسى - بلوار ارم  شرکت 
عمران مجلسى      تلفن:03152472733      دورنگار52472214-031       کد پستى86316-45775       

WWW.majlesi.ntdc.ir :سایت شرکت عمران مجلسى 

عمومی  آگهی تجدیدفراخوان مناقصه

             شركت عمران شهر جدید مجلسی

نوبت اول

 م.الف:۱۷۳۴۷۵۵

       

روى این «گنبد» خبرى است...
۲

ذوب آهن به روزهاى بى برقى
 فکر نمى کند

وقتی یک صنعت بزرگ می تواند نیازهای خودش را تامین کند

۳

ریزش کاشى هاى مسجد امام(ره) هم تایید و هم تکذیب شد!

شعاع حرکتی عجیب قدوس

 در بازی با ازبکستان! در بازی با ازبکستان!
سامان قدوس در بازى با ازبکستان نقش محورى در تیم ملى 
داشت و علاوه بر در اختیار داشتن نبض میدان در کنار امید 

نورافکن مسئولیت هاى دفاعى هم دنبال مى کرد...

۶۶
در صفحه در صفحه ۷۷

در صفحه در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

حقابه تالاب 
«گاوخونی» روی 
کاغذ مانده است

رئیس جمهور آینده 
تکلیف خود را 
با زاینده رود 
مشخص کند

شهریه مدارس غیردولتی اعلام شد خانه هر اصفهانی گالری صنایع دستی اصیل ایرانی استجهان نما سری جدید مانیتورهای سامسونگ عرضه شدنداستان ۴ توصیه طلایی برای سلامت کبدتکنولوژی سلامت

چه کسانی نباید سرکه سیب بخورند؟

تعزیر دریافت کنندگان آرد دولتی 
که نان را آزاد می فروشند

راه هموار راه هموار 
یزدانی برای یزدانی برای 
طلای پاریس طلای پاریس 

۳

سرکه سیب فواید زیادى براى سلامتى دارد اما برخى افراد باید 
از مصرف سرکه سیب خوددارى کنند.

ســرکه ســیب حاوى اسید اســتیک است که 
مى توانــد باعث تحریک دیواره معده شــده 

و علائم زخــم معده را تشــدید کند. 
همچنین، ممکن است...

مدیرکل تعزیرات حکومتى اصفهان گفت: واحدهاى 
نانوایى سهمیه آرد دولتى و یارانه اى نوع یک فقط ملزم 
به عرضه نان در محل واحد صنفى به صورت مستقیم به 

مصرف کننده هستند و در صورت رعایت نکردن طبق 
قانون تعزیر مى شوند.على اکبر مختارى اظهار داشت: 

به منظور ساماندهى فروش نان در واحدهاى صنفى...

شهردارى فلاورجان در نظر دارد براساس مصوبه شماره  6/1604 مورخ 1402/11/12 شوراى اسلامى شهر فلاورجان 
سه دستگاه خودرو با مشخصات ذیل را براساس قیمت کارشناسى و  از طریق برگزارى آگهى مزایده در سامانه ستاد 

دولت به متقاضیان واجد شرایط به فروش برساند.
1- قیمت پایه فروش خودروها بر اساس قیمت پایه کارشناسى به شرح جدول ذیل مى باشد.

2- شــرکت کنندگان باید آخرین قیمت پیشــنهادى خود را حداکثر تا پایان وقت ادارى روز یک شنبه  مورخ 
1403/04/03 در سامانه ستاد بارگذارى نمایند.

3-کمیسیون در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است.
4- جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت اینترنتىwww.falavarjan.irمراجعه فرمائید.

تجدید آگهی مزایده 

محمد علی عزیزی- شهردار فلاورجان

نوبت دوم

 م.الف:۱۷۳۰۹۷۴

شماره شماره شاسىشماره موتورنوع سوخترنگمدلنوعردیف
انتظامى

قیمت پایه فروش 
(ریال)

مبلغ سپرده شرکت 
در مزایده(ریال)

1388وانت پیکان1
سفید 
شیرى 
روغنى

6531/300/000/00065/000/000ه11488052809NAAA46AA3AG08215467دوگانه سوز

سفید 1385وانت پیکان2
7761/100/000/00055/000/000ه114850099491410900825بنزینروغنى

وانت مزدا دو 3
یشمى 1383کابین

متالیک
دوگانه 
سوز

46738583NDPE00650113552/000/000/000100/000/000ه

شهردارى میمه به استناد مجوز شماره 36/ 401 مورخ 1403/3/16  شوراى محترم 
اسلامى شهر میمه در نظر دارد ازطریق مزایده عمومى نسبت به واگذارى بهره 
بردارى مرکز معاینه فنى سبک شهر میمه  اقدام نماید . لذا متقاضیان میتوانند از 
تاریخ درج آگهى در روزنامه  حداکثر  تا   تاریخ 1403/3/20 به سایت الکترونیکى 
ستاد ایران مراجعه و نسبت به دریافت فرم مربوط جهت  شرکت در مزایده  اقدام 
و یا جهت کسب اطلاعات با شماره تلفن45422434–031 این شهردارى تماس 

حاصل ویابه سایتWWW.meymeh.irمراجعه نمایند. 
ضمناً شهردارى دررد یا قبول یک یا تمام پیشنهادات مختاراست و هزینه چاپ 

آگهى بعهده برنده مزایده مى باشد.  

آگهی نوبت دوم مزایده    

حسین دهقان  -   شهردار میمه  

نوبت دوم

 م.الف:۱۷۳۲۱۳۴

مبلغ برآورد (ریال)موضوع شماره فراخوان ستاد 
مدت قرارداد

مبلغ ضمانتنامه شرکت 
شرایطدرمناقصه(ریال)

2003001397000002
 مناقصه حفاظت فیزیکى اراضى دولتى ، 

ساختمانها و مستحدثات
 شرکت عمران شهر جدید مجلسى

000ر000ر000ر49
مدت قرارداد: 12 ماه

000ر000ر500ر2
بصورت ضمانتنامه بانکى

داراى تائید صلاحیت حفاظتى و 
مجوزات لازم از نیروى انتظامى 

وپلیس پیشگیرى

خانه هر اصفهانی گالریدارس غیردولتی اعلام شد استان

ی نباید سرکه سیب بخورند؟
لامتى دارد اما برخى افراد باید 

نند.
ههکه تیک است 
عده شــدهه

...د.  کن

۵
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شوراى نگهبان 
«مصلحت سنجى» نکرده است

شهریه مدارس غیردولتى 
اعلام شد

خبرخوان
پروفسور حامى

 قالیباف شد!
پروفســور «مجید ســمیعى» در  مهر |
گفت وگویى که در صفحه رســمى قالیباف نامزد 
انتخابات ریاست جمهور بازنشر داده شد گفته است: 
آقاى قالیباف واقعاً فردى ســازنده است و به طور 
مثال حتى در روزهاى جمعه که باید استراحت کنند، 
ساعت 6 صبح از پیشــرفت پروژه بازدید مى کرد. 
چهره ماندگار علمى ایران و جهان تصریح کرد: بى 
شک در این ارثیه ماندگارى که از خودم براى مردم 
ایران به یادگار مى گذارم، افراد برجســته اى نظیر 

دکتر قالیباف سهم و نقش داشته اند.

اعلام حمایت «جام»
 از قالیباف

صبا |دبیرکل جامعه اسلامى مهندسین از 
حمایت تشکل متبوعش از محمدباقر قالیباف در 
انتخابات ریاست جمهورى خبر داد. محمدرضا باهنر 
ادامه داد: اولین هدف ما در انتخابات تلاش براى 
افزایش مشارکت و دومین هدف پیروزى کاندیداى 
مورد حمایتمان است که محمدباقر قالیباف است. 
ما  اعضاى تشــکلمان را به حمایت و تلاش براى 
راى آورى او دعوت مى کنیم. باهنــر افزود: براى 
اســتفاده از ظرفیت قابل توجه تشکیلاتى جامعه 
اسلامى مهندسین در سراسر کشور، ستاد مرکزى 
انتخاباتى مستقلى براى حمایت از قالیباف و تلاش 
براى جلب مشارکت حداکثرى ملت در انتخابات 

تشکیل داده ایم.

سخنگوى ستاد 
سعید جلیلى کیست؟

شــهرام یزدانى رییس مرکز  خبرآنلاین |
مطالعات و توسعه آموزش علوم پزشکى، به عنوان 
سخنگوى ستاد ســعید جلیلى منصوب شد. سال 
1388 اظهارات او درباره کاهــش میزان ضریب 
هوشــى ایرانیان جنجال زیادى به پا کــرد. او در 
آن ســال طى یک مقاله، میانگین ضریب هوشى 
ایرانیان را 84 اعلام کرد و نوشــت که «وضعیت 
ضریب هوشى مردم یک جامعه با عوامل محیطى و 
ژنتیک، مهاجرت نخبگان و وضعیت کنترل موالید 
ارتباط مستقیمى دارد و در شرایط موجود مى توان 
انتظار داشت که میانگین ضریب هوشى هر نسل 
1/2 امتیاز از میانگین ضریب هوشى نسل قبل کمتر 
شود.» انتشــار این مقاله، انتقادات زیادى را در پى 
داشت. دبیر انجمن روانپزشکان ایران در آن سال با 
ایرانیان» گفت:  IQبى اساس  خواندن شایعه نزول»
«این موضوع پایه علمى ندارد و کذب محض است».

دفاع مشروط
انتخاب | رئیس سازمان صداوسیما درباره 
این که اگر در مناظرات انتخاباتى از اشخاصى نام 
برده شد که در بین افراد مناظره کننده حضور نداشتند 
آیا این امکان براى شــان فراهم است که از طریق 
صداوسیما از خودشــان دفاع کنند و پاسخ دهند، 
گفت: در صورتى که در برنامه هاى زنده به شخصى 
توهین، تعریض و یا تهمتى زده شــود کمیسیون 
بررسى تبلیغات زمانى اختصاص مى دهد تا آن فرد 
از خود دفاع کند. پیمان جبلى درباره این که برخى 
از افراد ممنوع التصویر هستند بیان کرد: همه این ها 
منوط به بررسى و تصمیم کمیسیون تبلیغات است.

مجبوریم اتوبوس از چین 
وارد کنیم

رییس شــوراى شــهر تهران گفت:  ایلنا |
اتوبوس هاى خارجى نه مدرن تر است نه به روز تر. 
تلاش بر این است که با شرکت هاى داخلى قرارداد 
ببندیم ولى ظرفیت تحویل ماهانه 50 اتوبوس را 
دارند. هرچقدر در داخل کشور بسازند ما خریدارى 
مى کنیم؛ اما ماهى 50 اتوبوس را هم تحویل نمى 
دهند. وقتى نمى دهند براى رفاه مردم باید با چین 
همکارى کنیم. چرا درك این مسائل براى رسانه ها 

دشوار است.

سخنگوى شوراى نگهبان گفت: در جریان احراز صلاحیت 
داوطلبان انتخابات ریاســت جمهورى، مصلحت سنجى 
در تصمیم گیرى این شــورا راهى نداشــته است.هادى 
طحان نظیف تأکید کرده «شــوراى نگهبــان یک جمع 
تخصصى است و مبنایش قانون است» و «مصلحت سنجى 
به آن معنایى که گفته مى شــود»، راهى در شــورا ندارد.
او همچنین گفته اعضاى شــوراى نگهبان تلاش کردند 
درباره داوطلبان، ویژگى هایى را کــه در قانون آمده احراز 
کنند؛ براى همین «مصلحت سنجى به معناى اینکه کسى 
شرایط را نداشــته باشــد و احراز صلاحیت شود، صورت 
نگرفت.»سخنگوى شوراى نگهبان در این گفت وگو تأکید 

کرده توصیه هاى بیرونى اثرى بر رأى نهایى اعضاى شوراى 
نگهبان نداشته و نظرشان تغییر نمى کند.طحان نظیف گفته 
شوراى نگهبان کاملا مستقل است و اعضایش ممکن است 
داده هاى مختلف و استعلام هایى را دریافت کنند؛ اما دست 
آخر، «هر شــخص بین خودش و خداى خودش بر اساس 
مستندات و سوابق گفته شده به جمع بندى مى رسد و آن 
تشــخیصى را که قانون برعهده اش گذاشته است، انجام 
مى دهد.»به گفته سخنگوى شوراى نگهبان، «اسامى در 
برگه هاى رأى مخفى نوشته شده و هر یک از اعضا گزینه ى 
احراز صلاحیت یا عدم احراز صلاحیت را انتخاب مى کردند 

و در نهایت شمارش آرا صورت مى گرفت.»

معاون وزیر آموزش و پرورش با تشــریح فرآیند تعیین 
شهریه مدارس غیردولتى گفت: نزدیک به 40 درصد 
شهریه هاى مدارس در کشــور بین 10 تا 20 میلیون 
تومان برآورد شــده و قریب به 34 درصد شهریه هاى 
مدارس هم بین 20 تا 30 میلیون تومان تعیین شــده 

است.
احمد محمودزاده در خصوص میزان متغیرهاى شهریه 
مدارس غیردولتى در سال تحصیلى 1404-1403 بیان 
کرد: نزدیک به 40 درصد شهریه هاى مدارس در کشور 
بین 10 تا 20 میلیون تومان برآورد شده و قریب به  34

درصد شــهریه هاى مدارس نیز بین 20 تا 30 میلیون 

تومان تعیین شده که از این میان شهریه حدود 14درصد 
مدارس نیز بین 30 تا 40 میلیون تومان اعلام شد و 6
درصد دیگر از مدارس کشور شهریه هایى بین 40 تا 50
میلیون تومان دارند و 2 و نیم درصد مدارس شــهریه 

هایى بین 50 تا 60 میلیون تومان خواهند داشت.
وى افزود: یک و نیم درصد شــهریه هاى مدارس نیز 
بین 60 تا 70 میلیــون تومان تعیین شــد و در نمودار 
نرخ شــهریه کمتر از یک درصد مــدارس بین 70 تا 
80 میلیون تومان اســت و شــهریه حدود نیم درصد 
از مدارس پس از بررســى و توافق در ســامانه اعلام

 مى شود.

سهیل سنایى
هنوز چند روزى از انتشــار خبر رها شدن گنبد مسجد 
تاریخى و بسیار مهم امام(ره) در میدان نقش جهان از 
محاصره داربست هاى فلزى نگذشته که حالا این اثر 

تاریخى دوباره در کانون توجه قرار گرفته است.
موضوع به یک مصاحبه بر مى گــردد. مصاحبه اى از 
فریبا خطابخش مدیر پایگاه جهانى «نقش جهان» با 
خبرگزارى رسمى دولت – ایرنا- که طى آن به ریزش 
برخى از کاشى هاى قسمت پایین این گنبد اشاره کرده 
بود. خطابخش این مصاحبه را ظهــر روز 23 خرداد با 
«ایرنا» انجام داد و شــبانگاهان همان روز در گفتگو 
با پایگاه رســمى اداره کل میراث فرهنگى اصفهان –

میراث آریا- این موضوع را تکذیب کرد!
 مدیر پایگاه جهانى «نقش جهان» در مصاحبه اولش 
چنین گفته بود: «کاشــى هاى «گِریو» (قسمت پایین 
گنبد) مســجد امام(ره) اصفهان در حال ریزش است. 
آلاینده هاى جوى و فضولات پرندگان از عوامل موثر در 
تخریب روزافزون کاشى هاى گنبد بخصوص در قسمت 
گریو آن است. اگر کاشى  با مواد مرغوب تولید شده باشد 
تا 40 سال دوام خواهد داشت اما تولید نامرغوب خومه 
و کیفیت لعاب کاشى ها در کارگاه هاى کاشى به همراه 
شرایط اقلیمى، شدت گرما و ســرما از عوامل موثر بر 
تخریب کاشى هاى گنبد اســت. به مرور زمان عوامل 
تخریب بیشتر و عمر کاشى ها کمتر مى شود و باید در این 
مورد کارهاى مطالعاتى بیشترى صورت بگیرد. کاشى ها 
علاوه بر زیبایى گنبد، کار حفاظت پوسته زیرین گنبد 

را هم انجام مى دهد و نیاز است مرمتش انجام شود.»
این هم اظهارات خطابخش در مصاحبه دوم که تنها چند 
ساعت بعد از هشدار او درباره ریزش کاشى هاى مسجد 
امام(ره) در رسانه اداره کل میراث فرهنگى منتشر شد: 
«انتشار خبرى مبنى بر خطر ریزش کاشى هاى گنبد که 
باعث نگرانى دوستداران میراث فرهنگى شده به هیچ 
عنوان صحــت نداشــته و اداره کل میراث فرهنگى، 
گردشگرى و صنایع دســتى استان اصفهان کمتر از دو 
هفته است که عملیات مرمت بزرگترین گنبد کاشیکارى 
جهان را در این مســجد تاریخى به اتمام رسانده، لذا 
هیچ گونه خطرى درخصوص ریزش کاشى، این گنبد 
زیبا و منحصر به فرد را تهدید نمى کند. با توجه به لزوم 
مرمت بخش  گریو (کمربند) گنبد، پس از پایان عملیات 
اصلى مرمت گنبد به ویژه در ترك شــانزدهم و جمع 
آورى داربست ها، عملیات مرمت کمربند نیز به زودى 

آغاز مى شود.»
قضاوت کردن درباره این که چگونه وضعیت کاشــى 
هاى این مســجد تاریخــى فقط طى چند ســاعت از 
حالت «ریزش» به حالت «عدم تهدید» رســیده است 
کمى دشوار اســت اما ســئوال اصلى این است که آیا 
فریبا خطابخش مدیر پایــگاه جهانى «نقش جهان» 
براى انجام مصاحبه اول با خبرگزارى رســمى کشور 

مورد مواخذه قــرار گرفته که ناچار شــده در مصاحبه 
دوم با ارگان اداره کل میــراث فرهنگى اظهارات اولیه 
خودش را تکذیب کند؟ به عبارت دیگر آیا کاشى هاى 
گنبد مسجد تاریخى اصفهان در حال ریزش است اما 
مســئولان میراث فرهنگى از رسانه اى شدن این خبر 

نگران شده اند؟

  کاشى ها هم مى ریزد و هم نمى ریزد!
17 خرداد ماه (یعنى حدود یک هفته پیش از مصاحبه 
فریبا خطا بخش) خبرگــزارى «میراث آریا» به عنوان 
رســانه رســمى اداره کل میراث فرهنگى اصفهان از 
قول مدیر کل جدید این اداره از پایان مرمت 14 ســاله 
گنبد مسجد امام (ره) و باز شــدن داربست هاى فلزى 
دور و اطراف آن خبر داده بود. خبرى که به سرعت در 
خبرگزارى ها و روزنامه هــاى محلى اصفهان بازتاب 
پیدا کرد و به عنوان یک نمره خوب در کارنامه مدیر کل 

جدید میراث فرهنگى ثبت شد.
مصاحبه خطا بخش اما این اقــدام میراث فرهنگى را 
تحت الشعاع قرار داده است. چگونه ممکن است فقط 
یک هفته بعد از آنکه  پایان عملیات مرمت گنبد مسجد 
امام (ره) با طول و تفصیل منتشــر شده و افتخارى بر 
افتخارات میراث فرهنگى اضافه مى شــود(!) به ناگاه 
یکى از مدیران مرتبط با این موضــوع در یک گفتگو 
همه این اقدامات را زیر سئوال ببرد و اعلام کند کاشى 
هاى همان گنبدِ مرمت شــده، در حال ریزش است؟! 
احتمالاً پاسخ آن ســئوال را باید در مصاحبه دوم که در 

واقع خودش تکذیبیه اى بر گفتگوى اول بود پیدا کرد.

خطابخش در مصاحبه دوم، اصل موضوع ریزش کاشى 
ها را تکذیب کرده بدون آن که خبرگــزارى دولت را 
متهم به نشر اکاذیب از قول خودش کند. در واقع مدیر 
پایگاه جهانى «نقش جهان» هم معتقد است کاشى ها 
در حال ریزش اســت(چنان که اصل گفتگو با ایرنا را 
تکذیب نکرده) و هم مى گوید کاشى ها در حال ریزش 
نیست (چنانکه صراحتاً در گفتگو با میراث آریا تاکیده 
کرده است) که بیشــتر از هر چیزى نشان دهنده یک 
تناقض عجیب و غریب درباره موضوعى بســیار مهم 

و حساس است. 

  مسبوق به سابقه با نگاهى به آینده
ریزش کاشــى هاى گنبد مسجد امام(ره) خبر جدیدى 
نیست. ســال هاى پیش هم خبرهایى در این باره به 
صورت جســته و گریخته منتشر مى شــد که بعداً یا 
کار را به تکذیب مى کشــاند یا به تایید توام با سکوت. 
بعدازظهر روز جمعه 24 مرداد ماه سال 1393 تعدادى 
از کاشى هاى ضلع جنوبى مسجد امام (ره) به مساحتى 
حدود 2/5 فرو ریخت و تصاویر منتشر شده از این خرابى 
نگرانى زیادى به وجود آورد. 13 اسفند سال 1396 هم 
خبر ریزش کاشى هاى مســجد امام (ره) مقابل چشم 
گردشگران در خبرگزارى ها بازتاب پیدا کرد. پیش تر 
از این ها هم باد کردن کاشى هاى گنبد این مسجد به 
دفعات منتشر شده بود و تابستان سال 1401 هم سیل 
انتقادها از شیوه مرمت گنبد مسجد امام( ره) مسئولان 
دست اندرکار را واداشت تا در این باره فکر جدى ترى 
کنند و پیرو آن، مراحل مرمتى یک بار دیگر مورد بازبینى 

قرار گرفت. حالا هم خبر ریزش مجدد کاشى ها به صدر 
اخبار استان برگشته است.

فریبا خطابخش با اشاره به مرمت گنبد مسجد امام (ره) 
در دوره هاى مختلف تاریخى مى گوید: «کاشــى هاى 
گنبد در دوره قاجار بصورت کامل و در سال هاى 1320
تا 1360 بصورت موضعى مرمت شده است. کاشى هاى 
گنبد همچنین در ســال 1360 بطور کامل تعویض و 
نوسازى و در سال 1389 نیز بطور کامل مرمت شد.» 
او البته مرمت اساسى این اثر و سایر آثار مهم تاریخى 
میدان نقش جهان را مســتلزم تامین اعتبار لازم براى 
این کار مى داند: «از حدود 12 سال گذشته که عملیات 
مرمت گنبد مسجد تاریخى امام(ره) شروع شد تاکنون 
55 میلیارد ریال براى مرمت آن هزینه شــده است. اما 
با این اعتبارات ناچیز تنها مرمت هاى اضطرارى انجام 
مى شــود و نمى توانیم کار حفاظتى و مرمت هاى تمام 
بناهاى مجموعه نقــش جهان را در دســتور کار قرار 

دهیم.»
این همه نشــان مى دهد اگر ریزش مسبوق به سابقه 
کاشى هاى مسجد امام (ره) دوباره در حال تکرار شدن 
است، باید بجاى کتمان این موضوع فکرى اساسى براى 
آن کرد و حتى اگر لازم شد داربست هاى مرمتى را به 
اطراف گنبد بازگرداند. مدیران میراث فرهنگى هم نباید 
نگران مخدوش شدن نمرات قبلى درج شده در کارنامه 
شان باشــند چرا که مرمت اصولى وریشه اى یکى از 
ارزشــمندترین آثار تاریخى جهان اســلام (و نه فقط 
ایران) به مراتب از ارزش گذارى هاى صورى مدیریتى 

اهمیت بیشترى دارد. 

ریزش کاشى هاى مسجد امام(ره) هم تایید و هم تکذیب شد!

روى این «گنبد» خبرى است... گزارش «گاردین» 
درباره پزشکیان

خبرآنلاین | روزنامه گاردین در بخشى از گزارش 
خود با تیتر « مبارزه ســخت تنها نامزد اصلاح طلب» 
نگاهى به زندگى شخصى پزشکیان داشته است. در این 
مطلب آمده است که تنها نامزد اصلاح طلب در انتخابات 
ریاست جمهورى ایران، یک پزشک 69 ساله است که 
3 فرزندش را پس از مرگ همسرش - در یک تصادف 
رانندگى- به تنهایى بزرگ کرد. پسرش مى گوید حتى 
زمانى که مادرش زنده بود، این پدر بود که براى خانواده 

آشپزى مى کرد.

رئیس جمهور مورد 
نظر «ایران» 

مردم ایــران رئیس جمهور  روزنامه دولت|
حکیم و مسئولیت پذیرى را از دســت دادند. به عبارت 
دیگر، پس از ســال ها، فردى را در قامت رئیس جمهور 
دیدند که به دنبال مشــغول کردن آنها با حاشــیه ها و 
ایجاد جنجال بــراى پنهان کردن اشــکالات نبود. یا 
اینکه دنبال بهانه تراشــى و متوقف کردن کشور تحت 
عنوان تحریم نبود. از این رو اســت که مى توان گفت 
مردم ایران اسلامى، امروز نیز همچون شهید رئیسى، 
رئیس جمهورى مى خواهند که مسئولیت پذیر باشد و 
کشــور را معطل دعواى داخلى و بهانه اى به اسم مانع 

خارجى نکند.

وعده قالیباف 
قالیبــاف در توئیتى وعــده داد که در  انتخاب |
صورت پیروزى احتمالى در انتخابات حقوق کارکنان، 
بازنشستگان و حداقل دستمزد کارگران  به میزان تورم 
سالانه بعلاوه رشد اقتصادى افزایش خواهد یافت. وى 
در این باره نوشت: عقب افتادن افزایش حداقل دستمزد 
از میزان تورم یعنى کوچک شدن سفره  مردم و ناامنى 
روانى خانوارها. در دولت خدمت و پیشــرفت، حقوق 
کارکنان دولت، بازنشستگان و حداقل دستمزد کارگران 
و مستمرى افراد مشــمول نهادهاى حمایتى به میزان 
تورم سالانه بعلاوه رشد اقتصادى افزایش خواهد یافت.

کنار بکشید! 
از نامزدهاى محترم احراز  روزنامه کیهان |
صلاحیت شده درخواست مى شود: چنانچه آمادگى لازم 
را ندارند و اگر فرد دیگرى از رقبا را اصلح تشخیص دادند، 

از رقابت کنار بکشند.

رقابت مجازى
انتخاب| ایرنا، خبرگزارى دولت با تحلیل محتواى 
مرتبط با 7 پیام رسان و شبکه اجتماعى پرطرفدار در ایران 
نوشت که بررسى اینستاگرام با 31 میلیون کاربر در ایران 
نشــان از این دارد که تحرکات انتخاباتى در میان توده 
مردم هنوز شکل نگرفته و  رقابت اصلى در شکل دهى 

افکار عمومى، در میان توئیتر، تلگرام و ایتا است.

 بدترین اخلاق علیرضا زاکانى
خبرآنلاین|  زینب زاکانى، دختر علیرضا زاکانى 
در برنامه پیــش از گفت وگوى خبــرى درباره بدترى 
اخلاق پدرش گفت: آقاى زاکانى بسیار دغدغه کار دارد 
و بسیار در فضاى کار تلاش مى کند که این باعث مى 
شود کم بتواند وقت براى خود و خانواده اش اختصاص 
دهد بطوریکه من به اندازه ســایر دختران با پدرم وقت 

نگذرانده ام.

با صدام مذاکره کرده ام
فارس| مصطفــى پــور محمــدى کاندیداى 
چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهورى بیان اینکه 
من با صدام که بدترین دشمن ملت ایران بود، مذاکره 
کرده ام، گفت: این موضوع نشان مى دهد که مى شود 
با دشمنان بزرگ هم مذاکره کرد، اما از موضع قدرت، 

میدان و دیپلماسى تکمیل کنندة هم هستند.

نمایشگاه «شکوه ایران باستان» با نمایش 
280 اثر تاریخى ایران در شــانگهاى آغاز 
شد. بیشــتر این آثار که حدود 6 ماه قبل به 
چین منتقل شده اند تا حدود 4 ماه دیگر در 

شانگهاى خواهند ماند.
این نمایشگاه با حضور عزت االله ضرغامى، 
وزیــر میــراث فرهنگى، گردشــگرى و 
صنایع دستى و شمارى از مقامات چین در 
شانگهاى چهارشنبه 23 خرداد ماه 1403

افتتاح شد و به گفته رئیس موزه ملى ایران 
تا هفتــم اکتبر 2024 برابر بــا 16 مهرماه 

1403 ، نمایش این آثار در موزه شانگهاى 
ادامه خواهد داشت.

211 شــىء آثــار تاریخــى و 5 اثــر 
بازآفرینى شده، حدود 6 ماه پیش با مصوبه 
هیأت وزیران از ایران خارج شد و در موزه 
ملى پکن به نمایش گذاشته شد. این آثار که 
تعداد آنها اکنون به گفته رئیس موزه ملى 
ایران به 280 شىء رســیده است، به موزه 
شانگهاى منتقل شده است و نمایش آنها تا 

حدود 4 ماه ادامه دارد.
وزارت میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع 

دستى هنوز جزئیات بیشترى از آثارى که به 
چین انتقال داده و در شانگهاى به نمایش 
گذاشته، ارائه نکرده است. مستندات نشان 
مى دهد چین 211 شــىء تاریخى ایران را 
به مبلغ 114 میلیون و 205 هزار یورو بیمه 
کرده است، اما درباره آثار جدیدتر که از ایران 
به این کشور منتقل شده هنوز اطلاعاتى از 
سوى وزارت میراث فرهنگى، گردشگرى 
و صنایع دستى منتشر نشده است. پیش تر 
گفته شــده بود این آثار از موزه ملى ایران 
منتقل شده اســت، اما اکنون رئیس موزه 
ملى مى گوید مجموعه به نمایش گذاشته 
شــده، آثارى از موزه هاى رشت، گرگان و 

تخت جمشید را نیز در برمى گیرد.
عزت االله ضرغامى، وزیر میراث فرهنگى، 
گردشــگرى و صنایع دســتى در نشست 
خبرى نمایشگاه «شــکوه ایران باستان» 
در شــانگهاى  گفت: این نمایشگاه افزون 
بر 200 اثــر تاریخى نفیــس ایرانى را که 
قدمتشان از حدود ســه هزار سال پیش تا 

دوران صفویه مى رسد، معرفى مى کند.

نمایش 280 اثر تاریخى ایران 
در شانگهاى 

کم تحرك ترین
 مردان کشور را بشناسید

رییس دانشگاه علوم پزشکى البرز گفت: شیوع کم تحرکى مردان البرز 55/77 درصد 
اســت و کم تحرکى از عوامل خطر بیمارى هاى مزمن و مرگ در جهان محسوب 

مى شود.
شهرام صیادى به مناسبت هفته ســلامت مردان گفت: 24 الى 30 خرداد با هدف 
حساس سازى گروه هاى مختلف جامعه در خصوص اولویت هاى سلامت مردان به 

عنوان نیمى از جمعیت کشور، هفته سلامت مردان نام گذارى شده است.
او افزود: سبک زندگى سالم و آموزش پیشگیرانه در خصوص شایع ترین سرطان هاى 
مردان، تروماى ناشى از حوادث جاده اى ومواجهات شغلى و نابارورى مردان به عنوان 
مهمترین اولویت سلامت مردان مبنى بر بار بیمارى ها و سیماى مرگ کشور است.

رییس دانشگاه علوم پزشــکى البرز گفت: براســاس نتایج پیمایش عوامل خطر 
بیمارى هاى غیرواگیر سال 1400، مردان البرزى، کم تحرك ترین مردان در کشور 

هستند. 
 صیادى افزود: شــیوع کم تحرکى مردان البرز 55/77 درصد اســت. کم تحرکى 
از عوامل خطر بیمارى هاى مزمن و مرگ در جهان اســت و موجب افزایش خطر 

سرطان، بیمارى قلبى، سکته مغزى و دیابت به میزان 20 تا 30 درصد مى شود. 
او گفت: فعالیت جســمى منظم نقش موثرى در کاهش خطر بیمارى هاى مزمن از 
قبیل قلبى- عروقى، دیابت نوع 2، سندرم متابولیک، پرفشارى خون، سرطان ها دارد 
و سبب بهبود بهداشت روان، وضعیت اسکلتى- عضلانى، وضعیت خواب و کنترل 

وزن مى  شود.  
 صیادى افزود: مــردان حداقل پنج روز در هفته به مدت 30 دقیقه روزانه با شــدت 

متوسط پیاده روى داشته باشند.
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تعزیر دریافت کنندگان آرد 
دولتى که نان را آزاد مى فروشند

خانه هر اصفهانى گالرى 
صنایع دستى اصیل ایرانى است

درخواست از نامزدهاى 
جبهه انقلاب 

در گردهمایى ائمه جمعه و روحانیون استان اصفهان 
که در دانشـگاه علوم پزشـکى اصفهان با سخنرانى 
نماینده ولـى فقیه در اسـتان و امام جمعـه اصفهان 
و اسـتاندار اصفهان برگزار شـد، با امضاى طومارى 
خواستار وحدت میان نامزدهاى جبهه انقلاب شدند. 
در بخشى از این طومار آمده اسـت: «با توجه به قرار 
گرفتن حرکت قوه مجریه با درایت شهید جمهور در 
ریل صحیح خدمت رسـانى به مردم، این جانبان ائمه 
جمعه و جماعات استان اصفهان استمرار این حرکت 
را در راسـتاى وحـدت جریان هـاى انقلابـى حـول 
یک محور مى دانیم لـذا از نامزدهـاى جبهه انقلاب 

درخواست ائتلاف داریم.»

دستگیرى 18 متهم متوارى 
فرمانده انتظامى شهرستان اصفهان از دستگیرى 18 
متهم متـوارى طى اجراى طرح امنیـت محله محور 
در این شهرستان خبر داد. سـرهنگ حسین بساطى 
اظهار کرد: با استفاده حداکثرى از ظرفیت کلانترى 
و پاسـگاه هاى شهرسـتان اصفهـان و هماهنگى با 
مرجع قضائـى، طـرح امنیت محلـه محور بـا هدف 
پاکسـازى نقاط آلوده و جـرم خیز در 24 سـاعت به 
اجرا گذاشـته شـد و طى اجراى این طـرح 18 متهم 
متـوارى شناسـایى و در چنـد عملیـات ضربتـى در 
مخفیگاه هایشان دستگیر شدند که در نتیجه آن 15 
دستگاه خودرو و 5 دسـتگاه موتور سیکلت مسروقه 

نیز کشف شد.

سرویس دهى اتوبوسرانى 
در روز عرفه

مدیرعامل شـرکت واحد اتوبوسـرانى اصفهان گفت: 
روز بیست وهفتم تیر سال جارى ساعت 14  همزمان 
با روز عرفه سرویس دهى به آرامسـتان باغ رضوان با 
15 دسـتگاه اتوبوس انجام مى شـود. داوود بحیرایى 
افزود: دو دسـتگاه اتوبـوس از قائمیه، بلوار کشـاورز، 
میدان آزادى به سمت آرامستان باغ رضوان و اتوبوس 
دیگر از کـوى راه حـق به سـمت آرامسـتان حرکت 
مى کند. مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانى اصفهان 
تصریح کرد: 12 دسـتگاه از پایانه باقوشخانه، خیابان 
جى شهروندان را به سمت آرامستان جابه جا مى کنند.

سود بازى همستر کامبت
 مبهم است

رئیس پلیس فتـاى اسـتان اصفهان گفـت: کاربران 
همسـتر به امید افزایش سـکه و تبدیل  شـدن آن به 
ارزهاى ارزشـمند در آینده، مشغول این بازى هستند، 
اما سـود بازى همسـتر کامبـت نامشـخص و داراى 
ابهام اسـت. سرهنگ سـیدمصطفى مرتضوى اظهار 
کرد: کاربرانى که از فیلترشکن استفاده مى کنند، باید 
هزینه هاى بسیار زیادى براى خرید فیلترشکن صرف 
کنند، ضمن اینکه از نظر محتوایـى برخى نوجوانان، 
آن چنان آمادگى حضور گسـترده در فضاى تلگرام را 
ندارند. وى افزود: ربات بستر یک طرفه ارتباطى است و 
تعاملى در آن وجود ندارد. هیچ تضمینى نیست که این 
سکه ها به پول تبدیل شوند و سودآورى داشته باشند. 

این مسئله به تصمیم مدیران این بازى بستگى دارد.

کلاهبردارى با طلاجات بدلى
رئیس پلیس آگاهى فرماندهى انتظامى استان اصفهان 
از دستگیرى دو کلاهبردار که با فروش طلاجات بدلى 
اقدام بـه کلاهبـردارى دو میلیارد ریالى کـرده بودند، 
خبـر داد. حسـین ترکیان اظهـار کرد: در پـى وصول 
شـکایت متصدى یک واحد صنفى طـلا در اصفهان 
مبنى بر اینکه دو نفـر به مغازه وى مراجعـه و اقدام به 
فروش دو میلیارد ریال طلاجات بدلى به وى کرده اند، 
بررسى موضوع در دستور کار پلیس آگاهى استان قرار 
گرفـت و در نهایت کارآگاهـان با رصد هوشـمندانه، 
مخفیگاه متهمان را در شهر اصفهان شناسایى و ضمن 
هماهنگى با مرجع قضائى در عملیاتى ضربتى آنها را 

دستگیر کردند.

آرمان کیانى
همزمان با آغاز تابســتان و افزوده شدن بر میزان گرما، 
حجم برق مصرفى مشترکان نیز به شدت افزایش پیدا 
مى کند. این در حالى است که به منظور کاستن از بار وارده 
به سیستم برق رسانى و جلوگیرى از خاموشى مشترکان 
خانگى، هر ساله صنایع به عنوان نخستین قربانیان قطعى 

اجبارى برق باید تن به خاموشى هاى مقطعى بدهند.
اما در این میان صنایعى هم هســتند کــه ضمن تولید 
محصولاتشان، به تولید برق هم مى پردازند تا در زمان 
هاى پیک مصرف به مشکل خاموشى هاى اجبارى دچار 

نشوند. ذوب آهن اصفهان یکى از همین صنایع است.
اقدامات ذوب آهن اصفهان در راستاى تولید پایدار برق 
بارها توسط مدیران ارشــد این مجتمع عظیم صنعتى 
تشریح شده است. افزایش ظرفیت تولید برق ذوب آهن 
و کاهش میزان برق خریدارى شــده از شبکه سراسرى 
با توجه به ناترازى تولید و مصرف برق در کشــور طى 
ســال هاى گذشــته و به ویژه محدودیت هاى فصل 
تابســتان، از جمله برنامه ریزى هاى مدیریت ارشد این 
مجتمع  در راســتاى دو بخش «تولیــد و توزیع برق» 

مى باشد.
بهینه ســازى و ارتقاء توان تولید برق نیروگاه هاى ذوب 
آهن از طریق بازسازى و مدرنیزاسیون کردن تجهیزات 
در همین راستا قابل ارزیابى مى باشد. آنطور که مدیران 
کارخانه ذوب آهن اصفهان مى گویند،  امسال هم این 
مجتمع اقدامات لازم به منظور تامین برق پایدار را انجام 
داده است. گفته شده است ذوب آهن عنوان بنیان گذار 
تولید فولاد در ایران و دارا بودن ســه نیروگاه مجهز در 
راستاى تولید پایدار برق به ویژه در زمان اوج بار مصرف 
شبکه سراسرى، برنامه هاى تعمیراتى خوبى را در دست 

اقدام دارد. 
فرزاد رضوى، سرپرست دفتر فنى مدیریت تولید وتوزیع 
برق شرکت ذوب آهن مى گوید: «مطابق با برنامه ریزى 

هاى پیش بینى شده در راســتاى ارتقاء میزان آمادگى 
واحدهاى نیروگاهى جهت تولید پایدار انرژى برق مورد 
نیاز کارخانه در فصل تابســتان تا اردیبهشت ماه 1403 
نسبت به اورهال واحدها اقدام شده است چرا که انجام 
برنامه ها و پروژه هاى بازســازى و نوسازى تعمیراتى و 
رفع چالش ها و محدودیت هــاى تولید، مى تواند نقش 
بســیار موثرى در تامین و پایدارى برق کارخانه و تبادل 
انرژى با شبکه برق سراســرى و گذر از محدودیت برق 

داشته باشد.»
جمشید حقانى، مهندس ارشد برق نیروگاه حرارتى نیز 
اقداماتى که از اســفند ماه 1402 تا اردیبهشــت 1403 
با موفقیت بر روى توربوژنراتورهــا و بویلرهاى نیروگاه 
حرارتى وهمچنین نیــروگاه 110 مگاواتى توازن جهت 
استفاده از ظرفیت حداکثرى این دو نیروگاه و تولید پایدار 
برق در زمان پیک مصــرف و همچنین جهت مصرف 
حداکثرى گازهاى فرآیندى انجام شــده است را چنین 
برمى شــمرد: « انجام عملیات تعمیراتى براى بویلر و 
توربوژنراتور و شستشوى سطوح حرارتى محفظه احتراق 
بویلر واحد B ، انجام عملیــات تعمیراتى بر روى توربین 
واحد 3 و بویلر 7 ، و بویلر، کلیه سرویس ها و نواقص برقى 

در جهت تولید پایدار و بدون وقفه، انجام گردید.»
در مجموع به نظر مى رسد، ذوب آهن در بیم و امید قطعى 
هاى احتمالى برق ناشى از افزایش مصرف مشترکان به 
سر نمى برد.  سه سال پیش منصور یزدى زاده مدیرعامل 
وقت ذوب آهن اصفهان از بى نیازى تقریباً 100درصدى 
ذوب آهن به برق خارج از شــبکه این کارخانه خبر داده 
و گفته بود افزایش قیمت بــرق صنعتى تاثیر چندانى بر 
بهاى تمام شــده محصولات ذوب آهن نــدارد، چراکه 
میزان وابستگى این کارخانه به برق تولید شبکه بسیار 
ناچیز است و تقریباً 100 درصد برق مورد نیاز مجموعه 
در سال، توسط نیروگاه مستقر در ذوب آهن تامین خواهد 
شد. حالا و با تغییر مدیران ارشــد ذوب آهن نیز به نظر 

نمى رسد تغییرى در سیاست هاى برقى این کارخانه به 
وجود آمده باشد. 

محمد صالحى، معاون توزیــع و تعمیرات برق مدیریت 
تولید و توزیع برق شرکت در خصوص اقدامات نیروگاه 
هاى ذوب آهن جهت تولید پایدار بــرق در زمان پیک 
مصرف، ضمن اشــاره به آمادگى کامل همه واحدهاى 
نیروگاهى و تصفیــه خانه شــیمیایى مدیریت تولید و 
توزیع برق ذوب آهن، براى تولیــد پایدار انرژى برق در 
روزهاى اوج مصرف در تابســتان و گــذر از محدودیت 
مصرف برق در کشور مى گوید: «اســتمرار تولید برق، 
نیازمند تعمیرات و نگهدارى صحیح نیروگاه ها اســت 
که در شرایط محدودیت دریافت گاز طبیعى و همچنین 
آب، این موضوع نیازمند برنامه ریزى بسیار دقیقى است. 
برنامه ریزى و تلاش این مدیریت بر بهینه سازى و ارتقاء 
توان تولید برق واحدهاى نیروگاهى ذوب آهن، بازسازى 
و مدرنیزاسیون نمودن  تجهیزات در دو بخش تولید برق 
و توزیع آن بوده است. نتایج این اقدامات باعث کاهش 
هزینه هاى نگهدارى و نیز کاهش آلاینده هاى محیط 
زیست به دلیل امکان برداشت و مصرف بیشتر گازهاى 
فرآیندى، شده اســت که این رویکردها در تامین برق 
پایدار در روزهاى اوج مصرف تابستان نیز بسیار اثرگذار 
مى باشد و همچنین به مدیریت بار و مصارف شبکه برق 
کشور براى گذر از شرایط پیک مصرف، کمک شایانى 

مى کند.»
مهم آن که ســیر این تحولات در ذوب آهن همچنان 
ادامه دارد و چنانکه  محسن محبى، مهندس ارشد توربین 
نیروگاه حرارتى مى گوید، به منظور بهبود شرایط تولید 
برق نیروگاه حرارتى، پروژه هاى زیر در چند ماهه اخیر 
در بخش توربین با موفقیت به ثمر نشسته است و چندین 
طرح و پروژه نیز در دست اجرا است که هر یک در مراحل 
مختلفى قرار دارند که با اتمــام هر کدام، گام موثرى در 

افزایش و ثبات تولید برق برداشته خواهد شد.

وقتى یک صنعت بزرگ مى تواند نیازهاى خودش را تامین کند

ذوب آهن به روزهاى بى برقى 
فکر نمى کند

مریم جلالى معاون صنایع دســتى کشــور با حضورامیر 
کرم زاده مدیــرکل میــراث فرهنگى، گردشــگرى و 
صنایع دستى استان اصفهان و با حضور جمعى از معاونت 
صنایع دستى و مدیران اداره کل امروز 24 خردادماه در ادامه 
سفرش به اصفهان، با حضور در منزل استاد رضا فتاحى، 

استاد پیشکسوت هنر گل و مرغ ایرانى دیدار کرد.
در این دیدار معاون صنایع دســتى کشور با ایراد سخنانى 
گفت: متأسفانه امروز هنر و تولید هنر باکار صنعتى التقاط 
پیداکرده و ارزش هنر با معیارهاى اقتصادى ســنجیده 
مى شود.او افزود: باید تلاش کنیم تا مقوله هنر و برندسازى 
در کار هنرمندان بیش از قبل جدى گرفته شود تا تفاوت 

میان کار صنعتى و کار هنرى در نظر گرفته شده و ارزش 
هنر بیش ازپیش جدى گرفته شود.

جلالى تصریح کرد: امروز هنر و نقش زنجیره هاى ارزش 
هنرى در این خانه موج مى زند، لذا امروز شــاهدیم که در 
هر خانه اى که متعلق به اصفهانى ها اســت یک گالرى 

وجود دارد.
معاون صنایع دستى کشور همچنین بیان داشت: امروزه باید 
تلاش کنیم تا هنر با دربرداشتن رنگ و بوى سنت بتواند 
نسل جدید ایرانى را هم باهنر اصیل ایرانى آشنا سازد، لذا در 
حال حاضر شاهدیم که آفت اصلى هنر اصیل ایرانى آغشته 

شدن به دخالت حکمرانى است.

مدیرکل تعزیرات حکومتــى اصفهان گفت: واحدهاى 
نانوایى سهمیه آرد دولتى و یارانه اى نوع یک فقط ملزم 
به عرضه نان در محل واحد صنفى به صورت مستقیم به 
مصرف کننده هستند و در صورت رعایت نکردن طبق 
قانون تعزیر مى شوند.على اکبر مختارى اظهار داشت: 
به منظور ساماندهى فروش نان در واحدهاى صنفى غیر 
نانوایى جلسه کارگروه اقدام مشترك در محل استاندارى 
اصفهان تشــکیل شــد.وى افزود: طى رصد ضابطان 
در گشــت هاى مشــترك تعزیرات حکومتى بعضى از 
نانوایى هایى که از سهمیه آرد دولتى یارانه اى استفاده 
مى کنند، اقدام به بسته بندى و توزیع در واحدهاى صنفى 

مثل مواد غذایى ها کرده و در نهایت به قیمت نان آزاد به 
دست مصرف کنندگان مى رسد.

مختارى تصریح کرد: به منظور ســاماندهى این امر و 
جلوگیرى از بروز تخلفات گرانفروشــى و عرضه خارج 
از ضوابط تعیینى در این جلسه گفت وگو و راهکارهایى 

ارائه شد.
مدیرکل تعزیرات حکومتــى اصفهان گفت: واحدهاى 
نانوایى سهمیه آرد دولتى و یارانه اى نوع یک فقط ملزم 
به عرضه نان در محل واحد صنفى به صورت مستقیم به 
مصرف کننده هستند و در صورت رعایت نکردن طبق 

قانون تعزیر مى شوند.

 یادواره ملى شهداى رسانه کشور در شاهین شهر

   تحویل 92 قطعه زمین به متقاضیان واجد شرایط در هرند

 واگذارى زمین در جوشقان، کامو و چوگان

پیشرفت طرح تکمیل کمربندى خمینى شهر به نجف آباد

 افزایش 300 هکتارى فضا هاى گلخانه اى اصفهان

کلنگ زنى بزرگترین مجتمع هنرستانى کشور در کاشان 
 نصــف جهــان    کلنگ اولیــن و بزرگترین مجتمع 
هنرســتان ها و مراکز جامع مهارت آموزى کشور با 
حضور وزیر آموزش و پرورش در شــهر کاشان بر 

زمین خورد.
مجموعه  هنرستانى کاشان که در زمینى به مساحت 
130 هزار مترمربع و در فضایى با وســعت 90 هزار 
مترمربع ســاخته مى شود مشــتمل بر 5 هنرستان 
مجهز به  تمامى امکانات بوده و در کنار آن کتابخانه، 
مسجد، مجموعه ورزشــى، مجموعه خوابگاهى و 
مرکز آموزشــى هنرآموزان مورد نیاز هنرســتان ها 

پیش بینى  شده است. 
بنا بر گفته مدیران مؤســس ایــن مجموعه بزرگ 
هنرســتانى که بزرگ ترین مجتمع آموزشى کشور 
محسوب مى شــود، در یک برنامه سه  ساله با همت 

مؤسسه حضرت ابوالفضل احداث شود.
گفتنى است مؤسســه فرهنگى دارالاکرام حضرت 
ابوالفضل(ع) کاشان با تاسى از سیره ائمه معصوم(ع) 
و به منظور حمایت از تحصیــل کودکان و نوجوانان 
بى سرپرست و بدسرپرســت که به علت مشکلات 

مالى از تحصیل بازمانده اند، راه اندازى شده است.
لازم به ذکر اســت کلنگ زنى مجتمع آموزشــى و 
ورزشــى مهندس جمالــى، مجتمع هنرســتانى 
دارالقرآن قمر بنى هاشــم(ع)، مجمتع آموزشــى و 
ورزشى شادروان حسام معصومى، هنرستان پروفسور 
زیلوچیان، مدرسه زنده یاد علیرضا نجارى هنرستان 
دکتر جوادیان و مدرسه شــیرین طالبیان فر از دیگر 
پروژه هاى مناطق مختلف کاشــان با حضور وزیر 

آموزش و پرورش در این شهرستان بود.

 نصف جهــان   یادواره ملى شــهداى رسانه کشور و 
گرامیداشــت شــهداى خبرنگار غزه در تالار شیخ 
بهایى شاهین شهر برگزار شد. این مراسم به یاد 333 
شهید رسانه کشور و 22 شــهید رسانه و خبرنگاران 
شــهید اصفهان و همچنین یاد و خاطره شــهداى 
خبرنگار غزه برگزار شد. 330 شهید در سال هاى پس 
از پیروزى انقلاب اسلامى در راه انتشار ارزش ها جان 
خود را فدا کردند و در حادثه تروریستى در کرمان 3 

شهید خبرنگار دیگر نیز به فیض شهادت نایل شدند 
که در مجموع 333 شهید خبرنگار شدند و این شهدا 
از رسانه هاى مختلف کشور هســتند که بیشترین 
تعداد از رسانه ملى هســتند.در این مراسم علاوه بر 
گرامى داشت یاد شهداى خبرنگار ایران اسلامى، یاد 
150 شهید خبرنگار غزه نیز گرامى داشته خواهد شد.

از مجموع 333 شهید رســانه، استان اصفهان با 22 
شهید در جایگاه دوم بعد از تهران قرار دارد.

 نصف جهــان در آیینى 92 قطعه زمین طرح نهضت 
ملى مسکن و حمایت از جوانى جمعیت به مشمولان 

این طرح در شهر هرند تحویل داده شد.
نماینده اداره کل راه و شهرسازى در شرق اصفهان در 
آیین قرعه کشى این پلاك ها گفت: 30 قطعه زمین 
در قالب قانون حمایت از خانواده و جوانى جمعیت و 
62 قطعه زمین در قالب طرح نهضت ملى مسکن به 
متقاضیان واجد شــرایط در شهر هرند به متقاضیان 

واگذار شد.
اکبر محمدى با بیــان اینکه در شهرســتان هرند 

واگذارى زمین به صورت ویلایى به مساحت 180 متر 
مربع مصوب شده است افزود: براى طرح مسکن ملى 
در شهر هرند دو هزار و 299 نفر ثبت نام کرده بودند 

که از این تعداد 931 نفر واجد شرایط شناخته شدند.
وى افزود: با توجه به پیگیرى این اداره با الحاق 35 
هکتار واقع در محدوده شهرى از ابتداى طرح نهضت 
ملى مسکن تا کنون در شــهر هرند 416 پلاك در 
ســه نوبت و 136قطعه زمین در قالب طرح حمایت 
از خانواده وجوانى جمعیــت در دو نوبت به واجدین 

شرایط واگذار شده است.

 نصف جهــان   در مرحله نخســت واگذارى زمین 
نهضت ملى مسکن 80 قطعه زمین به متقاضیان 

واگذار شد.
رئیس اداره بنیاد مسکن کاشــان با عنوان اینکه 
مرحله نخســت واگذارى اراضى مربوط به طرح 
نهضت ملى مسکن در سال 1402 انجام شد، گفت: 
سال گذشته در همین قالب به 65 نفر از متقاضیان 

این دو شهر زمین واگذار شده بود.
مصطفى رضازاده با اشاره به واگذارى مرحله دوم 
زمین هاى طرح نهضت ملى مســکن شهر هاى 
جوشــقان قالى و کامو چوگان با حضور متقاضیان 

این شــهر اقمارى شهرســتان کاشــان صورت 
پذیرفت. وى گفت: اراضى مرتبــط با مرحله دوم 
طرح نهضت ملى مســکن به 75 نفر از متقاضیان 
تایید شده واجد شــرایط در دو شهر جوشقان قالى 
و کامو چــوگان اختصاص پیدا کــرد. رضازاده در 
رابطه با زمان تحویل واحد هاى طرح ملى مسکن 
به متقاضیان در شهرســتان کاشــان تاکید کرد: 
به شــرط تامین آورده متقاضیــان و اختصاص به 
موقع تسهیلات بانکى از سوى بانک عامل مرحله 
ناز ك کارى واحد هاى مســکونى در بهمن ماه به 

پایان مى رسد.

 نصف جهان   طرح تکمیل کمربندى خمینى شــهر 
به نجف آباد بیش از 52 درصد پیشــرفت فیزیکى 

داشته است.
معاون مهندسى و ساخت اداره کل راه و شهرسازى 
اســتان اصفهان گفت: طرح «تکمیــل کمربندى 
خمینى شهر به نجف آباد اتصال به پل سلیمان خاطر 
و تقاطع غیرهمسطح شهرك الکترونیک» به طول 
29 کیلومتر داراى 52 درصد پیشرفت فیزیکى است. 

بهزاد شاهسوندى با اشاره به اینکه هزینه پیمان این 
طرح 170 میلیارد ریال بوده و تا کنون 390 میلیارد 
ریال براى اجرا هزینه شده است، افزود: براى پایان 

این طرح به هزار میلیارد ریال اعتبار دیگر نیاز است.
وى در خصوص مشــخصات فنى و احجام به کار 
رفته در این طرح گفت: تا کنــون در این طرح 700 
مترمکعب بتن ریزى، 15 هزار مترمکعب خاکریزى 

و 6 هزار مترمکعب خاك بردارى اجرا شده است.

 نصف جهان   در حال حاضر سه هزار هکتار از فضاى 
کشت استان زیر پوشــش محصولات گلخانه اى 

رفته است.
با اجراى طرح توسعه 600 واحد گلخانه اى جدید در 
استان اصفهان راه اندازى شده که زمینه اشتغال 3 
هزار نفر را فراهم کرده است. استان اصفهان از نظر 
توسعه و جذب سرمایه در زمینه واحد هاى گلخانه اى 
رتبه دوم و از نظــر صادرات رتبه اول کشــور را به 
خودش اختصاص داده اســت. 2 هزار و 722 هکتار 

از گلخانه هاى اســتان به کشت ســبزى و صیفى 
اختصــاص دارد و در 198 هکتــار گل هاى زینتى 

کشت مى شود.
شهرســتان هاى تیران و کرون، فلاورجان، خمینى 
شــهر، دهاقان، مبارکه، شــهرضا، شاهین شهر و 
اصفهان فعال ترین مناطق استان در صنعت کشت 
گلخانه اى استان   هستند  و  در گلخانه هاى استان 
بیشتر خیار، گوجه فرنگى، فلفل دلمه اى، بادنجان و 

گل هاى زینتى کشت مى شود.

رئیس ستاد انتخابات استان اصفهان با اشاره به اینکه 
44 قشــر و گروه تأثیرگذار بر مردم استان اصفهان 
شناسایى شــده اند، بیان کرد: یکى از این اقشار ائمه 
جمعه و روحانیون هستند از این رو این جلسه را برگزار 
کردیم تا با همفکرى و تعامل بتوانیم زمینه مشارکت 
همگانى در انتخابات جهت انتخاب رئیس جمهور اصلح 

را فراهم کنیم.
محمدرضا جان نثارى گفت: فرایند برگزارى انتخابات 
حداقل به یک ســال زمان نیاز دارد، امــا با توجه به 
وضعیت موجود و شهادت رئیس جمهور عزیز و مردمى 
آیت االله رئیسى، موظف هستیم ظرف 50 روز، بسترى 

را آماده کنیم تا رئیس جمهور تعیین شود.
وى ادامه داد: این موضوع فشــردگى امور را بیشتر 
کرده، در چند ماه گذشــته انتخابات مجلس شوراى 
اســلامى و مجلس خبرگان رهبرى در کشور برگزار 
شــده  آمادگى برگزارى انتخابات ریاست جمهورى 

فراهم است.
رئیس ستاد انتخابات استان اصفهان با اشاره به اینکه 
تاکنون فرآیند برگزارى انتخابات ریاســت جمهورى 
در استان بدون مشکل اجرا شــده، بیان کرد: تمامى 
فرآیندهاى قانونى که بایــد در زمان هاى طولانى تر 
محقق شــود، ظرف مدت زمان کوتاهى انجام شده 

است.
جان نثارى با اشاره به اینکه 56 هیئت اجرایى در استان 
تشکیل شده است، گفت: 3169 شعبه اخذ رأى براى 
انتخابات پیش رو درنظر گرفته شــده است و در حال 

تجهیز شعب هستیم.
رئیس ستاد انتخابات استان اصفهان شرایط کشور را در 
حال حاضر حساس و ویژه دانست و اظهار کرد: در حال 
حاضر دو وظیفه مهم داریم؛ نخست وظیفه ما به عنوان 
مجریان انتخابات، برگــزارى انتخابات ذیل منویات 
مقام معظم رهبرى در چهار راهبرد امنیت، سلامت، 

رقابت و مشارکت همگانى است.

شناسایى 44 قشر و گروه تأثیرگذار بر مردم استان اصفهان
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سامسونگ به روزرسانىOne UI 6.1را به همراه پچ امنیتى مى 2024 براى 
کاربران گلکسىA05s منتشر کرده است.

سامســونگ در حــال حاضــر در حال ارائــه آخرین 
6,1 براى کاربران گلکسى One UI به روزرســانى
A05sدر آســیا و شــمال آفریقا مى باشــد. این 

به روزرسانى با شماره مدل SM-A057Fعرضه 
مى شــود. در حال حاضر آپدیــت جدید براى 
کاربران تونسى فعال شده اســت و به تدریج 

شامل سایر مناطق نیز مى شود.
این به روزرســانى نرم افزارى جدید، نسخه 

A057FXX- را بهA05sفریمور گلکسى
U3CXE6 تغییر مى دهد. همچنین پچ 

One امنیتى مى 2024 نیز به همراه
UI 6.1به گوشــى هوشمند اضافه 

خواهد شــد. این پچ 45 مشــکل 
امنیتى را برطرف مى کند. لازم به 
ذکر است گوشى هوشمند گلکسى

A05sقبل از این داراى پچ امنیتى مارس 2024 بود.

به روز رسانىOne UI 6.1 قابلیت هاى جدیدى را براى کاربران گلکسى 
A05sبه ارمغان مى آورد کــه از جمله آن ها مى تــوان به امکان 

ویرایش تصاویر و ویدیوها در اپلیکیشــن گالرى
(Galary)، سفارشــى کــردن رابط 

کاربــرى، اشــتراك گذارى محتوا، 
برقرارى ارتباط با دیگران، مدیریت 
ســلامتى و محافظت از باترى تلفن 

اشاره کرد. 
براى دریافت آخرین به روز رسانى نرم افزار 
Settings » به قسمت ،A05sدر گلکسى
Software update » Download and

مراجعــه کنید. همچنیــن مى توانید  install

فریمور جدید را دانلود کرده و به صورت دستى 
آن را نصب کنید. توجه داشته باشید که قبل از 
شروع نصب دستى، ابتدا از دیتاهاى گوشى خود 

بک آپ بگیرید.

پیدا کردن دستشــویى در کوچه و خیابان یکى از مشکلاتى است که مى تواند 
گریبان هر گردشگرى را بگیرد. اما آپدیت جدید گوگل مپ مى تواند این مشکل 

شما را حل کند.
Google Maps – گوگل به تازگى لایه جدیدى را به اپلیکیشــن گوگل مــپ
اضافه کرده که در آن مى توان به موقعیت دستشویى ها و سرویس هاى بهداشتى 

دسترسى داشــت. در این لایه جدیدا اضافه شــده، کاربر مى تواند 
به از اطلاعات بیشــتر و مفیدترى در مورد ســرویس هاى 
بهداشتى شهر کسب کرده و بنابراین دیگر مشکل پیدا کردن 

دستشویى در کوچه و خیابان حل خواهد شد.
البته این قابلیت فعلا براى شــهر نیویورك عرضه شــده و 
به زودى در شهرهاى دیگر جهان هم این قابلیت راه اندازى 
خواهد شد. یکى از مشکلات اصلى در شهر نیویورك همین 
مسئله پیدا کردن دستشویى هاى عمومى بود که البته همیشه 
هم تمیز نبودند. اما با راه اندازى این قابلیت، دیگر گردشگران 
و توریستان مجبور نخواهند شــد براى راحت کردن خود به 

سرویس بهداشتى پاساژها و یا هتل ها بروند.
براســاس جدیدترین اخبار تکنولــوژى، در این لایه جدید 

امکانات جذاب دیگرى نیز براى توریستان در نظر گرفته شده که در ادامه این 
مطلب مى توانید با آنها آشنا شوید.

طبق اعلام شــهردارى نیویورك، حدودا 1000 سرویس بهداشتى عمومى در 
سطح این شــهر قرار دارد که به تازگى همه آنها در لایه جدید گوگل مپ اضافه 
شده اند. اریک آدامز، شهردار نیویورك نیز گفت که با ورود به این شهر، مى توانید 
با باز کردن اپلیکیشــن گوگل مپ به راحتى مى توانید سرویس هاى 
بهداشتى عمومى را پیدا کنید.پیدا کردن دستشویى در کوچه 

و خیابان با گوگل مپ 
براى هر موقعیت سرویس بهداشــتى روى نقشه اطلاعات 
جداگانه اى نیز در نظر گرفته شــده که مى توان به زمان باز 
بودن، امتیــاز تمیزى و انواع غرفه هاى موجود اشــاره کرد. 
همچنین در این لایه جدید، امکان اضافه کردن موقعیت ها 
توسط دیگران کاربران نیز وجود دارد تا همواره به روز نقشه 
تامین شود. البته شــهردار هم اعلام کرده که داده هاى این 
لایه جدید براى دسترسى توســعه دهندگان مسدود نشده 
و هر دو سال یک بار، کل نقشه توســط گوگل به روزرسانى 

خواهد شد.

سامسونگ ســرى جدید مانیتورهاى ادیســه OLED، اسمارت و 
ViewFinity خود را به بازارهاى جهانى عرضه کرد. ســرى جدید 

مانیتورهاى سامســونگ به قابلیت هاى پیشرفته اى مجهز شدند 
تا سطح جدیدترى از تجربه استفاده از مانیتورها را به کاربران خود 

ارائه دهند. 
مانیتور ادیســه مدل G8 تجربه اى جدید از مانیتورهاى OLED را 
با قابلیت هاى جدید هوش مصنوعى به همراه دارد. ســرى جدید 
مانیتورهاى اســمارت نیز از قابلیت هاى پیشــرفته ترى در حوزه 
سرگرمى بهره مى برند که باعث افزایش لذت کار با این دستگاه ها 
خواهد شد. مدل M8 این سرى نیز از هوش مصنوعى بهره مى برد. 
سرى مانیتورهاى ViewFinity سامسونگ نیز با قابلیت هاى اتصال 
بالاى خود مى توانند در قالب یک دستگاه کارآمد به نیازهاى کاربران 

پاسخ دهند.
سرى 2024 مانیتورهاى گیمینگ سامسونگ در دو بخش بخش 
OdysseyOLED و (G80SD :نام مدل) Odyssey OLED G8

G6 (نام مدل: G60SD) روانه بازار مى شوند.

مدلOdyssey OLED G8به عنوان نخستین مانیتور گیمینگ 
صفحه تخت OLED سامسونگ با ابعاد 32 اینچ شناخته مى شود. 
این مانیتور با وضوح4K UHD (3840 x 2160)، نســبت تصویر 
16:9، نرخ تازه سازى تصویر 240 هرتزى و زمان پاسخ دهى 0,03

میلى ثانیــه اى GtG خود مى  تواند گیم پلى روان و ســریع را براى 
کاربران به همراه داشته باشد.

Odyssey نیز در ابعاد 27 اینچــى روانه بازار  OLED G6 مــدل
شــده که از وضوح QHD (2560 x 1440) و نسبت تصویر 16:9، 
نرخ تازه ســازى تصویرى 360 هرتزى و زمان پاســخ دهى 0,03
میلى ثانیه اى GtG بهره مى برد تا گیم پلى فوق العاده اى را ارائه دهد.
مدلOdyssey OLED G8به عنوان نخستین مانیتور گیمینگ 
سامسونگ از هوش مصنوعى بهره مى برد. سامسونگ براى این 
مانیتور، پردازندهNQ8 AI Gen3را نیز در نظر گرفته است که وقتى 
کاربران از محتواهاى ســرویسSamsung Gaming Hubیا 
اپلیکیشن هاى داخلى دستگاه استفاده مى کنند، باعث ارتقاى وضوح 

تصاویر تا نزدیک4Kمى شود.
هر دو مدل از مانیتورهاى جدید OLED سامســونگ به فناورى 
Samsung+ مجهز شدند که این فناورى  OLED Safeguard

جدید از پیکسل ســوختگى (burn-in) این نمایشگرها جلوگیرى 
خواهد کرد. ایــن فناورى به عنوان اولین نوع در جهان محســوب 
مى شود که با قرار دادن یک لوله حرارتى ضربانى در مانیتور، مانع 

پیکسل سوختگى خواهد شد.
همچنین یک سیســتم خنک کننده دینامیکى براى توزیع میزان 
حرارت و گرما نیــز در ایــن مانیتورها در نظر گرفته شــده که 5

برابر نســبت به روش هاى قبلى موثرتر بوده و براى جلوگیرى از 

پیکسل سوختگى مى تواند دما را کاهش دهد. همچنین این مانیتور 
قادر به تشــخیص تصاویر ثابت، نظیر لوگوها و تســک بار بوده و 
میزان روشنایى این تصاویر را به شکل خودکار کاهش مى دهد تا از 

پیکسل سوختگى جلوگیرى کند.
OLED Glare سامســونگ براى این دو مانیتور از فناورى جدید

Free استفاده کرده که باعث حفظ رنگ و کاهش بازتاب خواهد شد. 

ضمن این که این مانیتور در نور روز نیز قادر به حفظ شفافیت تصویر 
OLED خواهد بود. سامسونگ، سطح این مانیتورها را براى فناورى
بهینه کرده و براى آن لایه اى ســخت و ویژه به همراه یک الگوى 
پوششى را در نظر گرفته اســت که مانع تداخل بین درخشندگى و 

بازتاب ها خواهد شد.
هر دو مانیتور سامســونگ از طراحى فلزى فوق العاده باریک بهره 
مى برند که یک هویت خاص را در آنها به وجود آورده است. قابلیت 
Core+ نیز با نورپردازى محیطى باعث هماهنگى بین  Lighting

محیط و نمایشگر خواهد شد و تجربه سرگرمى و بازى را ارتقا خواهد 
داد. ضمن این که براى این مانیتورها یک پایه ارگونومیک در نظر 
گرفته شده که امکان تنظیم ارتفاع، شیب و چرخش را براى کاربران 

به همراه دارد.
سامســونگ با مانیتورهاى جدیــد OdysseyOLED قصد دارد 
رهبرى خود در بازارهاى مانیتورهاى OLED را گســترش دهد. 
سامسونگ در حالى این مدل ها را عرضه کرده است که فقط یک 
سال از عرضه نخســتین مدل OLED این شرکت مى گذرد و این 

OLED شرکت توانسته رتبه برتر فروش جهانى در بازار مانیتورهاى
را نیز کســب کند. این موفقیت به خوبى رشد سریع سامسونگ در 
چشم انداز رقابتى مانیتورهاى OLED را نشان مى دهد و همچنین 
باعث تقویت تعهد سامســونگ در افزایش تنوع تولید مانیتورهاى 

گیمینگ مجهز به فناورى اختصاصى OLED مى شود.
سامسونگ ســرى جدید مانیتورهاى اسپرت شــاملM8(مدل 
M80D)، M7 (مدل M70D) و M5 (مدل M50D) را نیز به بازار عرضه 

کرده که مى توانند تجربه کامل و چندگانه  دریافتى از دستگاه هاى 
مختلف را در قالب یک هاب به کاربران ارائه دهند. این باعث مى شود 
کاربران به سرگرمى هاى هوشمندتر و بهره ورى بیشترى دسترسى 

پیدا کنند.
4K UHDبوده و  مانیتور 32 اینچــى M8 داراى کیفیت تصویــر
به کمک قابلیت هاى هوش مصنوعى و پردازنده NQMAI مى تواند 
سطوح بالاترى از تجربه سرگرمى ها را به کاربران خود ارائه دهد. 
قابلیت AIupscaling این مانیتور مى تواند محتواى با رزولوشــن 
پایین تر را به محتوایى با کیفیت4kتبدیل کند. ضمن این که قابلیت 
ActiveVoiceAmplifierPro نیز با کمک هوش مصنوعى، نویز 

پس زمینه در محیط کاربر را تحلیل مى کند و باعث بهینه ســازى 
دیالوگ هاى محتواى در حال پخش خواهد شد.

این مدل اکنون از حالــت صداى 360 نیز بهره مى بــرد و قادر به 
متصل شدن با گلکســى بادز بوده تا یک صداى فراگیر را به وجود 
SlimFit آورد. ضمن این که این مانیتــور دارى دوربیــن داخلى

است که باعث آسان تر شــدن برقرارى تماس ویدیویى از طریق 
SamsungDex و با اپلیکیشن هاى موبایل خواهد شد. سرى جدید 

WorkoutTracker مانیتورهاى اسمارت از قابلیت پایش تمرین یا
نیز بهره مى برند که با ساعت هوشمند گلکسى واچ همگام مى شود 
و داده هاى مربوط به سلامت کاربران را حتى در زمان پخش محتوا، 
روى مانیتور به نمایش خواهد گذاشت تا کاربران آسان تر از قبل روى 

تمرین خود نظارت داشته باشند.
ViewFinity S8 سرى جدید مانیتورهاى ویو فینیتى در مدل هاى
ViewFinityS6 و (S80D)، ViewFinity S7 (S70D و (S80UD

(مدل هاىS60UD و S60D) روانه بازار مى شوند که سامسونگ 
این سرى را براى کاربران خلاق و حرفه اى، بهینه سازى کرده است.

سامســونگ با هدف کمک به چرخه بازیافــت، تصمیم گرفته تا 
سرى جدید مانیتورهاى ویو فینیتى را با حداقل 10 درصد پلاستیک 
بازیافتى بسازد. همچنین در ســاخت اجزاى پلاستیکى آن نیز از 
اسپرى هاى شیمیایى اســتفاده نکرده است. براى جداسازى آسان 
نیز در بسته بندى این دستگاه ها از چســب به جاى منگنه استفاده 

شده است.
Easy را با یک کلیک به سرعت به  Setup کاربران مى توانند پایه
مانیتور متصل کنند و به ابزار یا پیچ خاصى نیز نیازى نخواهند داشت. 
مونتاژ سریع باعث شده تا تنظیم و استفاده از این نمایشگرها آسان تر 
HDR10و سریع تر انجام شود. سرى جدید این مانیتورها با فناورى

و پشتیبانى از نمایش یک میلیارد رنگ، مى توانند رنگ ها را با دقت 
بســیار بالا به نمایش بگذارند. همچنین این نمایشــگرها مراقب 

چشم هاى کاربران خواهند بود.
مانیتور ViewFinity S8در دو ابعاد 27 و 32 اینچى عرضه مى شود 
که هر دو از رزولوشن 4K UHD (3840 x 2160)، نرخ تازه سازى 
تصویر 60 هرتز و روشنایى 350 نیت بهره مى برند. براى این مدل ها 
یک هاب USB مخصوص اتصال آسان و پایه قابل تنظیم ارتفاع نیز 
در نظر گرفته شده است. مدلS80UDاین مانیتور از یک سوئیچ 
KVM جدید بهره مى برد که امکان اتصال آسان و جابه جایى میان 

دو دســتگاه با ورودى هاى مختلف را به همراه دارد. ضمن این که 
این مدل به یک پورتUSB-C با قابلیت شارژ 90 واتى نیز مجهز 

شده است.
سامسونگ مدلViewFinity S7 را نیز در دو ابعاد 27 و 32 اینچى 
 ،(4K UHD (3840 x 2160روانه بازار مى کند که هر دو از رزولوشن
روشنایى 350 نیتى و نرخ تازه ســازى 60 هرتز بهره مى برند. مدل 
ViewFinityS6 نیز در ابعاد 24، 27 و 32 اینچى به بازار عرضه شده 

که هر سه مدل به رزولوشن QHD (2560x1440)، نرخ تازه سازى 
100 هرتز و روشنایى 350نیتى، به همراه یک هاب USB و پایه قابل 
تنظیم ارتفاع مجهز شده اند. این مدل از یک سوئیچ KVM داخلى و 

پورت USB-C (تا 90 وات شارژ) نیز سود مى برد.

به روزرسانی One UI برای گلکسی A۰۵s منتشر شد نگران پیدا کردن دستشویی در خیابان نباشید!

سری جدید مانیتورهای سامسونگ عرضه شدند
اگر دنبال یک ماوس اقتصادى بى ســیم بــا قیمت زیر 1
M300G میلیون تومان هســتید، ماوس بى ســیم رپو
Silent یکى از بهترین گزینه هایى است که در بازار ایران 

مى توانید پیدا کنید. 
این ماوس با توجه به قیمتى که دارد، امکانات خیلى خوبى 
در اختیار شــما قرار مى دهد. در کنــار دکمه هاى اصلى، با 
دکمه هاى Back و Forward و همچنین با دکمه اى 
براى تغییر حساسیت روبرو هستیم. طراحى ماوس بى سیم 
رپو M300GSilent ارگونومیک است و اصلا دست را 

براى استفاده هاى طولانى مدت اذیت نمى کند.
 در کنار پشــتیبانى از بلوتوث، از دانگل هم بهره مى برد تا 
بتوانید براى اتصال به دستگاه هاى مختلف، دست بازترى 
داشــته باشــید. درون ماوس یک باترى قلمى تعبیه شده 
که مى تواند تا 9 ماه انرژى موردنیــاز را تامین کند. در این 
محدوده ى قیمتى، بدون شــک این مــاوس ارزش خرید 

بالایى دارد.

انویدیا همچنان بر بازار کارت گرافیک حکومت مى کند و 
رقیب خود را با اختلاف زیادى پشت سر مى گذارد!

آمار و ارقام جدید نشــان مى دهد که انویدیا در سه ماهه ى 
اول سال 2024، با تسلط بر 90 درصد از بازار کارت گرافیک 

دسکتاپ، فاصله خود را با AMD بیشتر کرده است.
در حالى که انویدیا با افزایش فروش 8 درصدى، سهم بازار 
خود را به 88 درصد رســاند، AMD با کاهش 42 درصدى 

فروش، تنها 12 درصد از این بازار را به خود اختصاص داد.
در مجموع، 8.7 میلیون کارت گرافیک در سه ماهه ى اول 
سال 2024 به فروش رســیده که 8.7 درصد کمتر از فصل 
قبل اســت. با این حال، این رقم نشــان دهنده ى رشد 39

درصدى نسبت به سال گذشته است.
علت اصلى این افت فروش، کاهش تقاضا براى ماینینگ 
ارزهاى دیجیتال است که در سال هاى گذشته رونق زیادى 

داشت. 
با این وجود، بــازار کارت گرافیک همچنان به طور کلى در 
حال رشد است و انتظار مى رود این روند در سال هاى آینده 

نیز ادامه داشته باشد.

Airpods ،یکى از پرفروش ترین هدست هایى که در دنیاى موبایل وجود دارد
اپل است. انجام تنظیمات ایرپاد پرو در گوشى هاى iPhone امرى بسیار مهم 
و حیاتى است؛ زیرا اکثر کاربران گوشى هاى آیفون از این هدست پرفروش بهره 
مى برند. تنظیمات این محصول بســیار راحت بوده و تنهــا چند مرحله کوتاه و 

سریع دارد.
اگر مى خواهید تنظیمات ایرپاد پرو ایفون را انجام دهید، باید این کار را به صورت 
جداگانه براى هرکــدام از مدل هاى این محصول بلد باشــید. این محصولات 
فوق العاده کاربردى به صورتى ساده تنظیم شده و مراحل این کار نیز بدین صورت 

هستند:
براى انجام تنظیمات ایرپاد در آیفون ابتدا باید آن را به گوشى یا تبلت اپل متصل 
کنید. وارد تنظیمات شده و به گزینه بلوتوث بروید. در این صفحه نام ایرپاد خود را 
پیدا کرده و در قسمت کنار آن علامت آبى رنگ i را بزنید. در این بخش مى توانید 

انواع تنظیماتى مانند سیرى، پخش موسیقى و اقدامات کنترلى را تنظیم کنید.
ایرپاد 3 از دیگر محصولاتى است که شرکت اپل در میان محصولات خود قرار 

داده اســت. تنظیمات ایرپاد 3 در آیفون به راحتى انجام مى شوند. در واقع اکثر 
مراحل با مواردى که در بخش هاى قبلى بررسى کردیم یکى هستند. براى انجام 

تنظیمات ایرپاد پرو در آیفون یا ایرپاد 3 باید این مراحل را طى کنید:
از بخش تنظیمات گوشى به بلوتوث رفته و روى گزینه i ایرپادتان کلیک کنید. 
مى توانید در این بخش تنظیمات گوناگونى را انجام دهید. براى تنظیم عملکرد 
PressandHold سنســورهاى حرارتى و فشارى هدســت باید به بخش
Airpods بروید. در این بخش مى توانید هر گوشى هدست را انتخاب کنید و 
حتى گزینه هاى سیرى و نویز کنترل آن ها را تغییر دهید. (تنظیمات نویز کنترل 

فقط در مدل ایرپاد پرو موجود است.) 
فعال ســازى یا غیر فعال سازى میکروفن در هدســت هاى ایرپاد نکته اى مهم 
براى تنظیمات ایرپاد پرو است. اگر مى خواهید تنظیمات ایرپاد در گوشى آیفون 
را به صورت دقیق انجام دهید، باید نحوه استفاده از میکروفن آن را نیز بلد باشید. 
Microphone براى این کار باید به بخش تنظیمات هدست رفته و از بخش
روى گزینــه AutomaticallySwitchAirpods را بزنید. این گونه 

بهترین میکروفن هنگام نیاز فعال مى شود. 
اگر به دنبال راه اندازى و آشــنایى با تنظیمات ایرپاد پرو آیفون هستید، باید این 

نکته را بدانید که مى توانید صداى آن را ازطریق این موارد نیز تنظیم 
کنید. انجام تنظیم صداى ایرپاد بسیار ساده است. تنها کافى است 
با گفتن عبارت HeySiri دستیار اپل را فعال کرده و سپس به 

آن بگویید که صداى موسیقى را براى شما تنظیم کند. توجه 
داشته باشید که بسته به زبان انتخابى در سیرى، باید جمله 

را به شکل متفاوتى بیان کنید.
اما تنظیمات ایرپاد پرو شــامل نویز کنترل نیز مى شوند. 
NoiseControl تنظیماتــى هســتند کــه در آن 
مدل هاى مختلفى بــراى ازبین  بردن نویــز و صداهاى 

مزاحم وجود دارد. اگر هدست شما این قابلیت را پشتیبانى 
کند، قطعاً در تنظیمات قابل  مشاهده خواهد بود. 

Setting>Bluetooth>Airpod براى این کار باید به مســیر

Information>NoiseControl بروید. در اینجا مى توانید از میان 3
گزینه غیرفعال، حالت شــفافیت و حالت حذف نویز یکى را انتخاب کنید. حالت 
شــفافیت صداى بیرون را ازطریق هدست انتقال مى دهد. در 
حالت حــذف نویز نیز هیچگونــه صدایى از 
بیرون نخواهید شنید. این قابلیت در اکثر 
مدل هاى هدفون بى ســیم ارزان قیمت 

وجود ندارد.

آموزش تنظیمات ایرپاد در آیفون
 هنگام نیاز فعال مى شود. 

ازى و آشــنایى با تنظیمات ایرپاد پرو آیفون هستید، باید این 
مى توانید صداى آن را ازطریق این موارد نیز تنظیم 

م صداى ایرپاد بسیار ساده است. تنها کافى است 
HeySir دستیار اپل را فعال کرده و سپس به 

داى موسیقى را براى شما تنظیم کند. توجه 
سته به زبان انتخابى در سیرى، باید جمله 

ى بیان کنید.
نویز کنترل نیز مى شوند.  د پرو شــامل
آن No تنظیماتــى هســتند کــه در

ى بــراى ازبین  بردن نویــز و صداهاى 
پشتیبانى  . اگر هدست شما این قابلیت را

مات قابل  مشاهده خواهد بود. 
Setting>Bluetooth>Airpod به مســیر d

3 بروید. در اینجا مى توانید از میان 3 Information>NoiseControl
گزینه غیرفعال، حالت شــفافیت و حالت حذف نویز یکى را انتخاب کنید. حالت 
شــفافیت صداى بیرون را ازطریق هدست انتقال مى دهد. در 
حالت حــذف نویز نیز هیچگونــه صدایى از 
بیرون نخواهید شنید. این قابلیت در اکثر 
مدل هاى هدفون بى ســیم ارزان قیمت 

وجود ندارد.
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مصرف آب بــراى حفظ ســلامتى اندام هاى مختلــف و تنظیم دماى 
بدن ضرورى اســت اما نوشــیدن آب به ویژه در روزهاى گرم ســال، 

اصولى دارد.
با نزدیک شدن به فصل تابســتان و گرم تر شدن هوا، میزان تعریق بدن 
انسان نیز زیاد مى شود و بنابراین بخش عمده اى از آب بدن از طریق عرق 

کردن از دست مى رود.
آب براى حفظ سلامتى ارگان هاى مختلف و تنظیم دماى بدن ضرورى 
است. کم آبى بدن باعث بروز مشکلاتى نظیر یبوست، اختلال در عملکرد 
قلب، کلیه ها، کبد، عدم تعادل فشار خون و ... مى شود. با وجود این، مصرف 
آب به ویژه در روزهاى گرم سال، اصولى دارد که رعایت آن ها به تأمین 

سلامتى بیشتر افراد کمک مى کند.
بســیارى از افراد براى رهایى از عطش زیاد و گرماى هوا، داخل آب یخ 
مى ریزند اما طب سنتى ایرانى توصیه مى کند که همه افراد در فصول گرم 
سال از آب خنک اما بدون تماس مستقیم با یخ استفاده کنند و از مصرف 

آب یخ زده نیز پرهیز کنند.
متخصصان تغذیه و طب سنتى توصیه مى کنند که افراد براى پیشگیرى 
از بروز ســوءهاضمه، از مصرف آب در حین مصرف غذا خوددارى کنند. 

از منظر طب ایرانى، بهترین زمان نوشیدن آب، یک تا دو ساعت پس از 
صرف غذاست.

همچنین متخصصان بر این باورند که یک ســاعت پس از خوردن میوه 
بهترین زمان براى نوشیدن آب است تا مشکلى متوجه سیستم گوارشى 

فرد نشود.
طب سنتى ایرانى به مردم توصیه مى کند که در هنگام انجام ورزش هاى 
سنگین یا بلافاصله پس از اســتحمام، از مصرف آب به ویژه آب خنک 

خوددارى کنند.
عمده افراد تصور مى کننــد که مصرف روزانه 8 لیــوان آب براى حفظ 

سلامتى بدن ضرورى است اما این تصور اشتباه است.
متخصصان طب سنتى مى گویند میزان مصرف آب در هر فرد با توجه به 
مزاج او و فصل و اقلیمى که در آن قرار دارد، متفاوت است. با وجود این، به 
طور عمومى مى توان توصیه کرد که به ازاى هر 10 کیلوگرم وزن بدن، 

بهتر است یک لیوان آب در طول روز مصرف شود. 
طب ایرانــى تأکیــد مى کند کــه آب باید بــه صــورت جرعه جرعه 
و در طــول روز بــا حجــم کــم و در وعده هــاى بیشــتر

 مصرف شود.

مصرف نان سوخارى مى تواند براى معده مشکلات و مضراتى را به همراه 
داشته باشد. نان ســوخارى یکى از انواع نان ها است که از فرآورده هاى آرد 

گندم محسوب مى شود و طرفداران زیادى دارد.
این نان به دلیل ویژگى هاى بســیار منحصربه فردى که دارد یکى از انواع 
نان هاى بسیار محبوب محسوب شده که در میان گروه هاى مختلف کودکان 

تا بزرگسالان جایگاه خاصى پیدا کرده است.
 مصرف نان سوخارى مى تواند براى سلامتى مان بسیار مضر و خطرناك 
باشد و باعث تهدید بدن به ابتلا به بیمارى هاى سرطانى شود. مراقب باشید 
اینگونه نان ها را زیاد ســرخ نکنید و نســوزانید و خود را در معرض ابتلا به 

سرطان هاى خطرناك قرار ندهید.
مطالعه محققان آژانس استاندارد غذا در انگلیس نشان مى دهد، زمانى که 
مواد غذایى حاوى کربوهیدرات در معرض دماى بالا قرار مى گیرند، سمى به 
نام آکریل آمید تولید مى کنند که سرطان زا است.زمانى که نان در تُستر قرار 
مى گیرد و سوخارى مى شود، این سم تولید مى شود؛ همچنین در این گزارش 
آمده است که علاوه بر نان سوخارى شده، آکریل آمید در قهوه، مواد سرخ 

شده و پخته شده نیز وجود دارد، البته میزان آن متفاوت است.
آکریل آمید ماده اى است که بر اثر پخت و پز در دماى بالاتر از 248 درجه 
تولید مى شود: بنابراین غذاهاى کبابى و بو داده نیز حاوى این ماده شیمیایى 

هستند.
زمانى که غذا مى سوزد، میزان این ماده افزایش پیدا مى کند که با خطر ابتلا 
به سرطان مرتبط است؛ به همین دلیل محققان مصرف نان یا سیب زمینى 

سوخته را مضر مى دانند.
محققان طبخ غذا به صورت بخارپز را بهترین روش مــى دانند؛ البته این 
تحقیقات به آن معنا نیست که موادغذایى به صورت خام یا نیمه خام استفاده 
شــوند، زیرا در صورت از بین نرفتن انگل هاى موجــود در غذاهایى مانند 

گوشت و مرغ، احتمال بروز بیمارى زیاد است.

در طول روز چقدر باید آب بنوشیم؟  اگر نان سوخاری مصرف می کنید بخوانید

هنگامى که به علائم بیمارى قلبى فکر مى کنید، احتمالاً تصور 
مى کنید که علامت آن درد قفسه سینه، تنگى نفس و سرگیجه 
یا سبک شدن سر است. اگرچه تحقیقات جدید نشان مى دهد 
که اولین علائم بیمارى قلبى خودش را داخل چشــم ها نشان 
مى دهد اما به نظر شما چشــم چه چیزى در مورد سلامت قلب 

به ما مى گوید؟
اگر رگهاى خونى چشمانتان دچار تغییرات واضح و قابل توجهى 
شد، به بیمارى قلبى شــک کنید. رگ هاى خونى داخل چشم 
چیزهاى زیادى در مورد ســلامتى مى گویند. چشم ها عموماً 
مورد مطالعه وســیعى قرار مى گیرند و قسمتى در بدن هستند 
که کوچکترین رگ هاى خونى به راحتى در آنها قابل مشاهده 

هستند.
کاهش جریان خون یا بیمارى قلبى و مشــکلاتى مثل فشــار 
خون بالا باعث تحریک آسیب به چشم مى شود و به پزشکان 
هشدار مى دهند که مشــکلات فرد و یا بیمارى هاى زمینه اى 

را بررسى کنند.
چشم پنجره بدن ما است و سلامتى را نشان مى دهد و بسیارى 
از بیمارى ها خودشان را در چشم نشان مى دهند. بیمارى قلبى 

عروقى هم از این قاعده مستثنا نیست.
تغییر حالت دیگر چشــم براثر بیمارى قلبى، پیدایش لکه روى 
شبکیه چشم است که در واقع افراد مبتلا به بیمارى قلبى در این 
قسمت از چشم خود، لکه هایى دارند. شبکیه به طور مشخص 

علائمى را در مورد بیمارى قلبى در خودش نشان مى دهد.
بیمارى قلبى باعث مرگ و میر زیادى در طول سال مى شود و 
محققان به این نتیجه رسیدند که آزمایش هایى روى چشم مى 
تواند باعث تشخیص بیمارى هاى قلبى شود که باعث مى شود 

زودتر اقدام کنید.
بعضى از نشانه ها در شبکیه مى تواند جزء اولین علائم بیمارى 
قلبى باشد. اسکن ها و آزمایش ها تصاویرى را از شبکیه ایجاد 
مى کنند و مى بینند که چه لکه هایى در کدام قســمت شبکیه 
ایجاد شده است. شبکیه داخلى ترین قسمت چشم بوده و یک 
لایه حساس به نور است و هر چیزى در حالت غیر طبیعى در آن 

باید بررسى شده و احتمالاً مورد نگران کننده اى خواهد بود.
ایسکمى وضعیتى است که جریان خون به دلیل بیمارى قلبى 
کاهش پیدا مى کند و باعث مى شــود که خون کافى به چشم 
نرسد و سلول هاى شــبکیه مى میرند و در نتیجه یک علامت 
دائمى پشت شبکیه ایجاد مى شود که نشــان دهنده بیمارى 

قلبى عروقى است.
محققان به این نتیجه رسیدند که بیماران مبتلا به مشکلات قلبى 
در شبکیه خود لکه هایى دارند. تحقیقات نشان مى دهد افرادى 
که اسکن ها و آزمایش هاى موجود از شبکیه از آنها به عمل آمده 
است و اسکن آنها با بیماران قلبى و افراد سالم مقایسه شده است، 

نقاط مشترك و متفاوتى را نشان مى دهند.
طبق تحقیقات افرادى که به بیمارى قلبى دچار هستند، لکه هایى 
داخل شــبکیه خود دارند و این لکه ها نشان مى دهد که فرد در 
معرض خطر بیشترى براى ابتلا به بیمارى هاى قلبى عروقى و 

حتى سکته و حمله قلبى است.
چشم ها مى تواند علائم مشکلات فشار خون را قبل از اورژانسى 
شدن علائم دیگر بیمارى قلبى نشــان دهد. چشم پزشکان با 
انجام آزمایش هاى روى چشم متوجه شدند که بعضى از علائم 
اولیه بیمارى قلبى زودتر از همه؛ داخل چشم نشان داده مى شود. 
بیمارى هاى قلبــى عروقى جــزء علت هاى رایــج مرگ و 
میر هســتند که متاســفانه افراد از علائم و مشکلاتشــان در 
قلب و عروق خبر ندارنــد. راه حل کلیدى بــراى جلوگیرى از 
آنها تشــخیص زود هنگام و درمان اســت که با انجام اسکن 
و آزمایش چشــم مى تــوان تا حد زیــادى از ایــن وضعیت 

جلوگیرى کرد.

براى اینکه کبد بتواند به درستى در بدن کار کند، باید در شرایط 
بهینه قرار گیرد. متأسفانه افراد زیادى هستند که اهمیت داشتن 
یک کبد سالم را نادیده مى گیرند. خوشبختانه، تغییرات کوچک 
در سبک زندگى مى تواند سلامت کبد را تا حد قابل توجهى ارتقا 
دهد. به گفته متخصصان، کبد تنها اندامى است که مى تواند خود 
را بازسازى کند. اگر عفونت یا آسیب کبدى دارید، نگران نباشید؛ 
در صورت داشتن یک سبک زندگى ســالم و مصرف غذاهاى 

مناسب، کبد شما قادر است خود را درمان کند.
در این مطلب 5 راه براى حفظ سلامت کبد و از بین بردن سموم 

به شما معرفى شده است:
1) داروهایتان را چک کنید

مطمئن شــوید که هیچ یک از داروهایى که مصرف مى کنید 
(چه گیاهى و چه شــیمیایى)، خطرى براى کبد شما ندارند. در 
برخى شرایط ممکن اســت حتى استامینوفن و برخى داروهاى 

سرماخوردگى نیز براى سلامت کبد مضر باشند.
2) مدیریت وزن خود را حفظ کنید

اضافه وزن یا چاقى به شدت با بیمارى کبد مرتبط است؛ بنابراین 
ســعى کنید وزن خود را در محدوه ســالم و نرمال حفظ کنید. 
بیمارانى که فشار خون و کلســترول بالا، اضافه وزن و دیابت 

دارند، بیشتر در معرض خطر ابتلا به بیمارى کبد چرب هستند.
مطالعات نشــان مى دهد که کاهــش 10 درصدى وزن باعث 
مى شــود آنزیم هاى کبدى بهتر فعالیت کنند و التهاب ناشى از 

چاقى کمتر شود.
3) غذاهاى غنى از پتاسیم بخورید

مطالعات نشان مى دهد کمبود پتاسیم باعث افزایش اختلالات 
متابولیــک، از جمله کبد چرب و دیابت نوع 2 مى شــود. مقدار 
توصیه شــده پتاســیم روزانه 4700 میلى گرم اســت. پتاسیم 
فواید زیادى براى سلامتى دارد؛ از جمله: کاهش فشار خون و 

کلسترول، حفظ سلامت قلب و تقویت عملکرد کبد.
4) قهوه بنوشید و ورزش کنید

بر اساس مطالعات، بیماران مبتلا به بیمارى کبد چرب غیر الکلى 
که حدود دو فنجان در روز قهوه مى نوشند، خطر ابتلا به فیبروز 

در آنها کمتر است. 
همچنین به نظر مى رســد که ورزش هوازى منجر به کاهش 
چربى در کبد مى شود. ورزش  در سطوح سنگین و شدیدتر هم 

التهاب کبد (ناشى از چاقى) را کاهش مى دهد.

سرکه ســیب فواید زیادى براى ســلامتى دارد اما برخى افراد باید از مصرف سرکه سیب 
خوددارى کنند.

سرکه سیب حاوى اسید استیک است که مى تواند باعث تحریک دیواره معده شده و علائم زخم 
معده را تشدید کند. همچنین، ممکن است باعث افزایش اضطراب و بى قرارى در افرادى شود 
که از اختلالات اعصاب و روان مانند اضطراب، افسردگى یا بیمارى هاى مشابه رنج مى برند. 
بنابراین افراد مبتلا به این شرایط باید در مصرف سرکه سیب احتیاط کنند و در صورت تشدید 

علائم از مصرف آن خوددارى نمایند.
مزاج سودایى یکى از چهار طبع اصلى در طب سنتى ایرانى است که با ویژگى هاى سردى و 
خشکى شناخته مى شود. افراد با مزاج سودایى معمولاً پوستى تیره، موهاى ضخیم و مشکى، 
و استخوان بندى درشت دارند. آن ها همچنین ممکن است به افسردگى، اضطراب، وسواس 

فکرى و عملى و مشکلات گوارشى مبتلا باشند.
با توجه به اینکه سرکه سیب نیز طبعى سرد و تر دارد، مصرف آن براى افراد با مزاج سودایى 
توصیه نمى شود. زیرا مى تواند مزاج سرد و خشک افراد ســوداوى و عدم تعادل در مزاج این 

افراد را تشدید کند.
افرادى که به سیب یا سایر محصولات سیب حساســیت دارند، باید از مصرف سرکه سیب 
خوددارى کنند. سرکه سیب در فرآیند تخمیر، پروتئین هاى موجود در سیب را تجزیه مى کند، 
اما به طور کامل آن ها را از بین نمى برد. این پروتئین هاى باقى مانده مى توانند در افراد حساس، 

واکنش هاى آلرژیک را به دنبال داشته باشند. این واکنش ها مى تواند شامل موارد زیر باشد:
کهیر: ضایعات پوستى قرمز، خارش دار و برجسته که ممکن اســت به هم پیوسته باشند و 

لکه هاى بزرگ را تشکیل دهند.
خارش: احساس سوزش و گزگز شدید در پوست
تورم: به خصوص در صورت، لب ها، زبان و گلو

مشکلات تنفسى: دشوارى در تنفس، خس خس سینه یا تنگى نفس
شوك آنافیلاکسى: یک واکنش آلرژیک شدید و بالقوه تهدید کننده زندگى که نیاز به مراقبت 

فورى پزشکى دارد.
سرکه سیب، به دلیل خاصیت اسیدى، مى تواند پوست را تحریک کرده و علائمى مانند خشکى، 
قرمزى، خارش و سوزش را به همراه داشته باشــد. این امر به ویژه براى افرادى که از اگزما، 

پسوریازیس، روزاسه یا سایر بیمارى هاى پوستى رنج مى برند، مى تواند مشکل ساز باشد.
افراد مبتلا به سوزش معده، ریفلاکس اســید معده یا زخم معده باید از مصرف سرکه سیب 
خوددارى کنند. سرکه سیب به دلیل اسیدیته بالا مى تواند ترشح اسید معده را افزایش داده و 

علائم این بیمارى ها (شامل، سوزش سر دل، سوء هاضمه و حالت تهوع) را بدتر کند.
استفاده از سرکه سیب براى شستشوى دهان و گلو در صورت وجود زخم یا سوختگى در این 
ناحیه کاملاً مضر است. زیرا اسید موجود در سرکه سیب به عنوان یک ماده ى محرك عمل 
مى کند و مى تواند به بافت هاى آسیب دیده ى دهان و گلو آسیب بیشترى برساند، سوزش و درد 

ناشى از زخم ها و سوختگى ها را تشدید کند و روند بهبودى را به تأخیر بیندازد.
استفاده از سرکه سیب براى بیماران قلبى منعى ندارد اما این افراد باید با اختیار و جفظ تعادل 
و همچنین مشورت با پزشک خود از سرکه سیب استفاده کننند زیرا ممکن است با عوارض 

زیر مواجه شوند:
کاهش سطح پتاسیم: سرکه سیب مى تواند باعث دفع ادرار شود و به نوبه خود منجر به کمبود 
پتاسیم در بدن شود. پتاســیم براى عملکرد صحیح قلب ضرورى است و کمبود آن مى تواند 

خطر ابتلا به ریتم نامنظم قلب و سایر مشکلات قلبى را افزایش دهد.
تغییرات در سطح قند خون و انسولین: اگرچه سرکه سیب ممکن است به افراد مبتلا به دیابت 
در کنترل قند خون کمک کند، اما مصرف بیش از حد آن مى تواند بر سطح انسولین و قند خون 

تأثیر منفى بگذارد و در نتیجه سلامت قلب را به خطر اندازد.
اختلال در سطح کلسترول: برخى مطالعات نشان داده اند که سرکه سیب مى تواند به کاهش 
کلسترول LDL (بد) کمک کند. با این حال، مصرف بیش از حد آن ممکن است اثر معکوس 
داشته باشد و سطح کلسترول HDL (خوب) را کاهش دهد و در نتیجه تعادل کلسترول را در 

بدن مختل کند.

چه کسانی نباید 
سرکه سیب بخورند؟

زنگ خطر بیماری قلبی
 در چشم ها

۴ توصیه طلایی 
برای سلامت کبد

ویتامین D یکــى از رایجترین مکمل هاى غذایى اســت و عوامل 
مختلفى مى توانند بر اثربخشــى این ویتامین تأثیر بگذارند، از جمله 

زمان و نحوه مصرف آن.
مصرف ویتامین D در صبح یا شب، به چند عامل بستگى دارد. یکى 
D از مهم ترین عواملى که باید در نظر داشــت این است که ویتامین

محلول در چربى است، به این معنى که وقتى در کنار منبع چربى رژیم 

غذایى مصرف شود، بهتر جذب مى شود. برخى از مواد غذایى غنى از 
چربى عبارتند از: کره بادام زمینى، لبنیات پرچرب یا شــیر غیر لبنى و 

زیتون.
اگر مى خواهید مکمل ویتامین D خود را صبح ها مصرف کنید، آن را 
در کنار صبحانه یا بعد از اتمام وعده غذایى بخورید. این روش خوبى 
براى افرادى است که همیشه به برنامه صبحگاهى پایبند هستند و در 

غیر این صورت ممکن اســت بعداً مصرف 
مکمل هاى خود را فراموش کنند.

مصرف ویتامین D را مى توان شب ها هم مصرف 
کرد؛ به شرطى که آن را با شــام، میان وعده عصر یا مدت 

کوتاهى پس از صرف غذا مصرف کنیــد. این روش براى افرادى که 
عادت به صبحانه خوردن ندارند، مناسب است.

4889  و یکم

۴ توصیه طلایی 
برای سلامت کبد

مص
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فرفف ص

 هم مصرف
ن وعده عصر یا مدت 

ــد. این روش براى افرادى که 
ب است.

ویتامین D را صبح بخوریم بهتر است یا شب؟
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آگهى فقدان سند
نظر به اینکه ســند مالکیت هفت حبه و یک پنجم حبه مشاع از هفتاد و دو حبه 
ششدانگ پلاك ثبتى شــماره 6821 فرعى از 1 اصلى گرمسیر واقع در بخش 
17 اصفهان ذیل ثبت 22363 در صفحه 304 دفتر 281 املاك بنام اصغر قادر 
زاده اردستانى فرزند عباس به شــماره شناسنامه 64 اردستان سند تک برگ به 
شماره 175457 در ســال 1392 صادر و تسلیم گردیده است ، سپس نامبرده با 
ارائه درخواست کتبى به شماره 32001419 -1403/03/08 به انضمام دو برگ 
استشهادیه محلى که امضاء شهود آن ذیل شماره : 88-1403/03/08 به گواهى 
دفترخانه 56 اردستان رسیده است مدعیســت که سند مالکیت مذکور به علت 
جابجایى مفقود گردیده است و درخواست صدور المثنى سند مالکیت ملک فوق 
را نموده است لذا مراتب به استناد ماده 120 ( اصلاحى 1380/11/08) آیین نامه 
قانون ثبت در یک نوبت آگهى میشود چنانچه کسى مدعى انجام معامله نسبت به 
ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد از تاریخ انتشار این آگهى ظرف 
مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکیت به 
ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهى است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضى نرسید 
یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور 
سند مالکیت المثنى طبق مقررات خواهد شد. تاریخ انتشار: 1403/03/26- م 
الف:1734744- مدیر واحد ثبتى حوزه ثبت ملک اردســتان- ذبیح اله فدایى 

اردستانى -از طرف اعظم حلاج زاده اردستانى / 6308

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان 
و املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت 
متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 
دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع 

قضایى تقدیم نمایند. راى شماره 1307 مورخ 1403/02/20 آقاى اکبر یزدانى 
اسفیدواجانى به شناسنامه شماره 1111 کدملى 0052787702 صادره تهران 
فرزند رضا در ششــدانگ یک باب خانه به مســاحت 342.5 متر مربع قسمتى 
از پلاك شــماره 5 فرعى از 835 اصلى واقع در قطعــه 3 بخش 11 حوزه ثبت 
ملک اصفهان متقاضى مالک رســمى مشاعى مى باشــد.تاریخ انتشار نوبت 
اول:1403/03/26 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10-م الف: 1732380- 
غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود 

قورئیان نجف آبادى/ 6310

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان 
و املاك مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت 
متقاضیان اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 
دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع 
قضایى تقدیم نمایند.راى شماره 975 مورخ  1403/02/09 خانم مریم پورشبان 
نجف آبادى فرزند اسداله در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 136/29 متر 
مربع قسمتى از پلاك شماره 986 اصلى واقع در قطعه 7 بخش 11 حوزه ثبت 
ملک اصفهان متقاضى مالک رســمى مشاعى مى باشــد. تاریخ انتشار نوبت 
اول:1403/03/26 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10-م الف: 1733088- 
غلامرضا شیرانى سرپرست واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود 

قورئیان نجف آبادى/ 6311

آگهى فقدان سند مالکیت
زینب حاجیان به استناد یک برگ استشــهادیه محلى که هویت و امضا شهود 
رسماً گواهى شــده مدعى است چهار دانگ مشــاع از ششدانگ پلاك شماره 
3674 فرعى از 72 اصلى اقع در خمینى شــهر بخش 14 ثبت اصفهان که در 
دفتر 186 ص 83 مســبوق به ثبت و سند مى باشــد که در اثر جابجایى مفقود 

شده است و چون درخواست صدور المثنى سند مالکیت نامبرده را نموده طبق 
تبصره یک اصلاحى ماده 120 آیین نامه قانون ثبت مراتب آگهى میشــود که 
هر کس مدعى انجام معامله غیر از آنچه در این آگهى ذکر شــده نسبت به آن 
یا وجود سند مالکیت مزبور نزد خود باشد از تاریخ انتشار این آگهى تا ده روز به 
این اداره مراجعه و اعتراض خود را کتباً ضمن ارایه اصل ســند مالکیت و سند 
معامله تســلیم نماید تا مراتب صورت مجلس و اصل سند با ارایه کننده مسترد 
گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضى نرسد یا در صورت اعتراض اصل سند ارایه 
نشود المثنى ســند مالکیت مرقوم صادر و به متقاضى تسلیم خواهد شد. تاریخ 
انتشار:1403/03/26-م الف:1734735- سید محمدحسن مصطفوى- مدیر 
واحد ثبتى حوزه ثبت ملک خمینى شــهر- از طرف زهره عموشاهى خوزانى/ 

6309

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابرراى 4642 مورخ 1402/12/07 به شــماره کلاسه 1569 مالکیت آقاي / 
خانم حمید کاظمی اندانى به شناسنامه شــماره عادى و وکالت 61497 مورخ 
1401٫8٫28 دفترخانه 141 و 61496 مورخ 1401,08,28 و ملاحظه نقشــه 
ملک و گزارش 1130081885 کدملی 1130081885 صادره فرزند مرتضی 
در ششدانگ یکباب خانه به استثناى بهاى ثمنیه اعیانى به مساحت 99,27 متر 
مربع پلاك شــماره 599 فرعی از 107 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه 
ثبت ملک خمینی شهر به موجب قولنامه کارشناس ملاحضه و محرز گردیده 

است .
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره 

تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجــع قضایى تقدیم نماید بدیحى اســت در صورت انقضاى مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .  تاریخ 
انتشــار نوبت اول: 1403/03/26- تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/10- م 
الف: 1734837 - سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك 

شهرستان خمینى شهر- ازطرف حمید سعیدى / 6312

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابرراى 0933 مورخ 1403/02/11 به شــماره کلاسه 1920 مالکیت آقاي / 
خانم فرهاد کاظمى اندانی به شناسنامه شــماره 752 کدملی 1142235701 
صادره فرزند عبدالکریم در ششدانگ یکباب خانه به مساحت 84 متر مربع پلاك 
شــماره 872 فرعى از 111 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک 
خمینی شهر به موجب ســند 42527 مورخ 92,02,01 دفترخانه 139 خمینى 
شهر و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در 
صورتى که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته 
باشــند میتوانند از تاریخ انتشــار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواســت خود را به مراجع قضایــى تقدیم نماید بدیحى اســت در صورت 
انتضاى مدت مذکــور و عدم وصول اعتــراض طبق مقررات ســند مالکیت 
صادر خواهد شد.  تاریخ انتشــار نوبت اول: 1403/03/26- تاریخ انتشار نوبت 
دوم: 1403/04/10- م الــف: 1735068 - ســید محمدحســن مصطفوى 
- رئیس اداره ثبت اســناد و املاك شهرستان خمینى شــهر- ازطرف حمید

 سعیدى / 6313

معاون توسعه بازرگانى ســازمان جهاد کشاورزى استان 
اصفهان گفت: در هفته جهاد کشاورزى در استان اصفهان 
بالغ بر 90 پروژه کشاورزى با اعتبارى بالغ بر 500 میلیارد 
تومان به بهره بردارى رسید.فرهاد حاجى مرادى اظهار کرد: 
افتتاح این پروژه ها زمینه اشتغال پایدار 326 نفر و 806 نفر به 
صورت غیرمستقیم فراهم شد.وى با بیان اینکه بزرگترین 
مشکلات کشاورزان نبود زنجیره هاى کشاورزى در حوزه 
تولید است، افزود: اگر براى واحدهاى تولیدى زنجیره هاى 
کشاورزى دیده نشــود در بازار فروش و اجراى طرح هاى 
توسعه اى با مشکل مواجه مى شویم، البته حل این مشکلات 
در گرو مشــارکت بخش خصوصى و ایجاد تشکل هاى 

کشاورزى اســت.حاجى مرادى با اشاره به اینکه صادرات 
محصولات کشاورزى در اولویت وزارت جهاد کشاورزى 
اســت، افزود: عمده محصولات صادراتى به خارج کشور 
تولیدات گلخانه اى و لبنیات و محصولات فرآورى شــده 
اســت.وى افزود: با توجه به اینکه فلفل دلمه اى کشور در 
استان اصفهان بسته بندى و به خارج کشور صادر مى شود، 
بر اساس آمار سالانه 100 هزار تن صادرات فلفل دلمه اى 
به خارج کشور داریم.معاون توسعه بازرگانى سازمان جهاد 
کشاورزى اســتان اصفهان ادامه داد: به صورت میانگین 
فروش محصولات کشاورزى سالانه بالغ بر 200 میلیون 

دلار ارزآورى براى استان اصفهان دارد.

نماینده مردم خمینى شــهر در مجلس شوراى اسلامى 
گفت: رئیس جمهور آینده باید تکلیف خود را نسبت به 
زاینده رود، آب اصفهان و طرح هایى که شهید جمهور 

آغاز کرده مشخص کند.
حجت الاســلام محمد تقى نقدعلى  ادامه داد: مسئله 
تأمین آب از محدوده جغرافیاى اصفهان، طرح هاى آبى از 
جمله تأمین منابع آبى از جنوب استان مانند تکمیل تونل 
سوم و آغاز برداشت از آب دریا و.. در این مدت اتفاق افتاد.

نماینده مردم خمینى شــهر خاطر نشــان کرد: مبحث 
آب اســتان اصفهان جزو مطالبات غیر قابل گذشــت 

اصفهانى ها از رئیس جمهور آینده است.

وى تصریح کرد: البته مى توان نسبت به عملکرد برخى 
از مســؤولان در باب آب اصفهان گــزارش داد که کم 
لطفى کردند و یا عنایت داشــتند اما مردم انتظار دارند 
که کاندیدها تکلیف خود را نسبت به 6 میلیون جمعیت 

استان اصفهان مشخص کنند.
نقدعلى در یک کلام مطالبه مردم اصفهان را بیان کرد: 
رئیس جمهور آینده باید تکلیف خود را نسبت به زاینده 
رود، آب اصفهان و طرح هایى که شــهید جمهور آغاز 
کرده مشــخص کند و تا زمانیکه تکلیف خود را با مردم 
اصفهان روشن و شــفاف نکند قطعاً مورد اعتماد قرار

 نمى گیرد.

افتتاح 90 پروژه کشاورزى
 در استان اصفهان 

رئیس جمهور آینده تکلیف خود 
را با زاینده رود مشخص کند

احداث منبع آب در میدان لاله 
مدیر منطقه 10 شـهردارى اصفهان گفت: در راستاى 
حفظ محیط زیست و افزایش سرانه فضاى سبز شهرى، 
ساخت مخزن آب 500 مترمکعبى در میدان لاله احداث 
مى شـود. محمد صیرفى نژاد اظهار کـرد: احداث منبع 
آب 500 مترمکعبى در میدان لاله با اعتبار 7/5 میلیارد 
تومان در راستاى حفظ محیط زیست و افزایش سرانه 
فضاى سـبز شـهرى، یکـى از پروژه هـاى منطقه 10 

شهردارى اصفهان در سال جارى است.

بازداشت  2 سوداگر 
میراث فرهنگى 

فرمانـده یـگان حفاظت میـراث فرهنگـى اصفهان از 
دستگیرى 2 سوداگر اشـیاء حوزه میراثى در این استان 
خبر داد. سرهنگ على قربانپور افزود: بر اساس گزارش 
دریافت شـده مردمى دربـاره حفارى در خانـه اى واقع 
در محله «بیشـه حبیب« شـهر اصفهان، کارشناسان 
باستان شناسـى اداره کل میراث فرهنگى به این محل 
مراجعه کردنـد. در مراجعه بـه خانه یاد شـده، آثارى از 
حفارى غیرمجاز در حیاط خانه مشاهده شد که مجدداً 
پر شده بود. سـرهنگ قربانپور افزود: در بازرسى از این 
خانه یک کوزه سفالى کشف و براى سیر مراحل قانونى 
به پایگاه حفاظتى شهرستان اصفهان تحویل شد و در 
بررسى  میدانى دقیق تر، 2 دستگاه موتورسیکلت سرقتى، 
سه دسـتگاه دى وى آر، مواد مخدر، مشروبات الکلى و 

سلاح سرد نیز از این محل کشف شد.

خبر

معاون محیط زیست طبیعى و تنوع زیســتى اداره کل حفاظت محیط 
زیست استان اصفهان گفت: ممکن اســت وزارت نیرو حقابه محیط 
زیست و تالاب بین المللى «گاوخونى» را روى کاغذ بیاورد اما در عمل 

آن را حذف مى کند.
حسین اکبرى افزود: شاهد این مدعا بسته بودن سد «رودشتین» است 
که تنها 85 کیلومتر با تالاب فاصله دارد و این نشــان مى دهد که حتى 
وقتى آب هم در بستر زاینده رود براى کشــاورزان شرق استان جریان 
داشته باشد، بازهم آبى به تالاب گاوخونى راه پیدا نمى کند. وى ادامه داد: 

این تکلیفى است که از سمت وزارت نیرو محقق نشده است.
اکبرى تاکید کرد: مطالعات دانشــگاهى بر اســاس حاکمیت شرایط 
خشکسالى، نرمال و ترسالى حداقل نیاز آبى تالاب گاوخونى و رودخانه 
زاینده رود را مشخص کرده است و بر اساس این مطالعات، در شرایط 

خشکسالى هم امکان تامین حدود 80 میلیون مترمکعب آب براى تالاب 
گاوخونى وجود دارد.

وى افزود: با علمِ بر شرایط خشکسالى و کمبود منابع آبى، حق زاینده رود 
و تالاب گاوخونى توسط وزارت نیرو نادیده گرفته مى شود.

معاون محیط زیست طبیعى و تنوع زیســتى اداره کل حفاظت محیط 
زیست اصفهان تصریح کرد: متناســب با شرایط خشکسالى و ترسالى 
حقابه هاى کاربرى هاى مختلف تغییر مى کند اما تاســف اینجاســت 
که در شرایط خشکسالى به استثناى حقابه محیط زیست، حقابه سایر 

کاربرى ها حذف نمى شود.
وى گفت: همچنین حداقل نیاز آبى تالاب در شــرایط عادى بارش ها، 
176 میلیون مترمکعب در سال برآورد شده اســت؛ به این معنا که در 
رودخانه زاینده رود باید جریان حداقلىِ پنج و نیم مترمکعب بر ثانیه در 

طول سال برقرار باشد که میزان 176 میلیون مترمکعب تامین شود.
اکبرى تصریح کرد: براى تحقق این موضوع، لازم است در زاینده رود، 
جریان دائمى و حداقلى برقرار باشد تا در ایستگاه «شاخ کنار» و ورودى 

تالاب گاوخونى، پنج و نیم مترمکعب آب بر ثانیه داشته باشیم.
به گفته وى، براى دریافت پنج و نیم مترمکعب آب بر ثانیه در ایستگاه 
شاخ کنار، باید آب بیشترى از سد زاینده رود رها شود و از شهر اصفهان 
بگذرد تا بتوان به این واسطه پنج و نیم مترمکعب آب در تالاب گاوخونى 

تحویل داد.
معاون محیط زیست طبیعى اداره کل حفاظت محیط زیست اصفهان 
گفت: طبق مطالعات مرکــز تحقیقات راه و شهرســازى حداقل دِبى 
جریان آبِ ثابت در زاینده رود باید 15 مترمکعب بر ثانیه باشــد و چنین 
میزان آبى باید جریان داشته باشد و در مسیر هم برداشتى انجام نشود 
تا پنج و نیم مترمکعب آب بر ثانیه در ایستگاه شاخ کنار تحویل تالاب 

گاوخونى داده شود.
وى تصریح کرد: حدود 10 مترمکعب از این میزان آب ممکن است در 
پایین دست برداشت شود یا در طول زمین به جسم زمین برود و به تالاب 

گاوخونى نرسد.
به گزارش ایرنا، هشتم آذر سال 1402 آب از سد «رودَشتیِن» به سمت 
تالاب بین المللى گاوخونى به منظور تامین حقابه زیســت محیطى آن 
جارى شد و با پیگیرى  مجدد اداره کل حفاظت محیط زیست و مجموعه 
مدیریت استان اصفهان براى رســیدن آب به تالاب، سد زاینده رود به 

مدت چند روز باز شد.
استمرار جریان رودخانه به منظور تامین بخشى از حقابه زیست محیطى 
تالاب گاوخونى به مدت 17 روز در آذر پارسال موجب شد تا حدود 10 

میلیون مترمکعب آب به این تالاب برسد.
تــالاب بین المللى گاوخونى در شــرق اصفهان یکــى از بزرگترین و 
مهمترین تالاب هاى ایران محسوب مى شود و حقابه آن در سال و در 

شرایط نرمال بارش ها، 176 میلیون متر مکعب است.

حقابه تالاب «گاوخونى» روى کاغذ مانده است
شــوراى  رئیــس 
تبلیغات  هماهنگــى 
اســلامى اصفهــان 
برنامه هــاى دهــه 
ولایــت و امامــت را 

تشریح کرد.
علیرضــا ناجى اظهار 
داشــت: جشن بزرگ 
میدان امام على (ع)، 

جشن بزرگ باغ غدیر اصفهان و جشن بزرگ گذر چهارباغ اصفهان 
هر پنج شب، تولید و توزیع بیش از 100 هزار پرچم سر درب منازل، 
برگزارى یادواره شهداى سادات متناسب با ایام دهه ولایت در سراسر 
استان اصفهان و تقدیر از هنرمندان شاخص در حوزه عرض ارادت به 
ساحت مقدس امیرالمؤمنین على (ع) و دیدار خانواده سادات شهدا و 

شهداى سادات روحانى پیش بینى شده است.
وى افزود: برنامه هاى متنوعى در ستاد دهه امامت و ولایت شامل، 
توزیع 110 هزار طعام براى مراکز و مساجد فرهنگى کم توان، تولید 
کیک 110 متــرى در میدان امام على (ع) بــا کمک مجموعه هاى 
مردمى، طبخ هر شب 4 هزار پیتزا و توزیع در گلستان شهدا اصفهان 
در کنار غرفه هاى جهاد تبیین و همچنین طبخ 20 هزار طعام توسط 
اتاق اصناف براى توزیع بین مساجد ســطح شهر تدارك دیده شده 

است.
رئیس شوراى هماهنگى تبلیغات اسلامى اصفهان در تشریح سایر 
برنامه ها گفت: پویش على بهترین باباى دنیا و سرکشى به کودکان 
خانواده فاطمیون و مدافعان حرم و ایجاد دو رادیو تحت عنوان رادیو 
غدیر و رادیو دانشجویى سراج در حوزه دانشجویى از دیگر برنامه هاى 

موجود در این دهه است.
 

برنامه هاى دهه ولایت
 و امامت در اصفهان

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص کیمیا سپاهان یاس به شناسه ملى 14010711049 و به شماره ثبت 2666 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده 
مورخ 1402/10/30 تصمیمات ذیل اتخاذ شد خانم کیمیا عمادى اندانى به شماره ملى 1130620778 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره خانم خدیجه اسماعیلى 
خوزانى به شماره ملى 1140195034 به سمت مدیرعامل و عضو اصلى هیئت مدیره آقاى امراله عمادى اندانى به شماره ملى 1141720851 به سمت رئیس 
هیئت مدیره به مدت دوسال انتخاب گردیدند. کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامى و همچنین کلیه نامه 
هاى عادى و ادارى باامضاء مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره همراه با مهر شرکت معتبر مى باشد. خانم فاطمه حبیبى خوزانى به شماره ملى 1130192105 به سمت 
بازرس على البدل تا پایان سال مالى آقاى جواد عمادى اندانى به شماره ملى 1142240487 به سمت بازرس اصلى تا پایان سال مالى انتخاب گردیدند. اداره کل 

ثبت اسناد و املاك استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى خمینى شهر (1731991) 6316

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص نیکان افرا پارتاك به شناسه ملى 14010947834 و به شــماره ثبت 70507 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1403/02/25 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: بنا به اختیار حاصله تفویض مجمع عمومى فوق العاده مورخ 1403/02/23 در خصوص افزایش سرمایه 
به هیات مدیره و با رعایت تشریفات مقرر اساسنامه و لایحه اصلاحى قانون تجارت سرمایه شرکت از محل تجدید ارزیابى دارایى شرکت و صدور 
سهام جدید از مبلغ 10000000000 ریال به مبلغ 180393000000 ریال افزایش یافت و ماده مربوطه اساسنامه تصلاح گردید: سرمایه شرکت 
مبلغ 180393000000 ریال است منقسم به 360786 سهم بانام عادى 500000 ریالى که تماما پرداخت شده است. اداره کل ثبت اسناد و املاك 

استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1731192) /6315 

تاسیس شرکت
تاسیس شرکت سهامى خاص آرام قلب ابن سینا درتاریخ 1402/11/08 به شماره ثبت 76244 به شناسه ملى 14013035592 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل 
گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهى میگردد. موضوع فعالیت :راه اندازى و بهره بردارى مراکز درمانى و بیمارستان ،راه اندازى و بهره بردارى 
مرکز تولید کلیه تجهیزات پزشکى ،صادرات و واردات کلیه تجهیزات پزشکى -راه اندازى مراکز تحقیقات پزشکى -ارائه خدمات مشاوره اى پزشکى. درصورت 
لزوم پس از اخذ مجوزهاى لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلى : استان اصفهان، شهرستان اصفهان، بخش مرکزى، 
شهر اصفهان، جلفا، کوچه کلیسا، کوچه کلیسامریم غربى3[28]، پلاك 4، طبقه همکف کدپستى 8173884831 سرمایه شخصیت حقوقى عبارت است از مبلغ 
1,000,000 ریال نقدى منقسم به 1000 سهم 1000 ریالى تعداد 1000 سهم آن با نام عادى مبلغ 1000000 ریال توسط موسسین طى گواهى بانکى شماره 
14021012328 مورخ 1402/10/12 نزد بانک شهر شعبه مرکزى اصفهان با کد 267 پرداخت گردیده است اعضا هیئت مدیره آقاى امین خسروى فارسانى 
به شماره ملى 1270535633 به سمت مدیرعامل به مدت 2 سال و به ســمت عضو اصلى هیئت مدیره به مدت 2 سال آقاى حسین ایقائى سدهء به شماره ملى 
1288736495 به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال خانم پریسا حاجى زاده فارسون به شماره ملى 2295272981 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به 
مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامى و همچنین کلیه نامه هاى عادى 
و ادارى باامضاء رئیس هیات مدیره یا مدیرعامل منفردا همراه با مهر شرکت معتبر مى باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان خانم مینا ایقانى سده 
به شماره ملى 1171000464 به سمت بازرس اصلى به مدت 1 سال آقاى علیرضا خسروى فارسانى به شماره ملى 4679365234 به سمت بازرس على البدل 
به مدت 1 سال روزنامه کثیر الانتشار نصف جهان جهت درج آگهى هاى شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمى 

باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1732000) 6317

آگهى تغییرات
شرکت سپهر نورد سپنتا سهامى خاص به شماره ثبت 62309 و شناسه ملى 14008301220 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى بطور 
فوق العاده مورخ 1400/02/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - خانم اعظم داعى کدملى 1280902272 ، آقاى محسن صدیقى پور اصفهانى کدملى 
1288300514 و خانم رافت مرتضوى بیک کدملى1292457848 بعنوان اعضاى اصلى هیات مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند. - آقاى 
محسن آقا کوچکى کدملى 1283371030 و خانم اکرم محمدى به کدملى 1289438811 بترتیب بسمت بازرسان اصلى و على البدل شرکت 
براى مدت یکسال انتخاب شدند. - روزنامه کثیرالانتشار نصف جهان جهت درج آگهى هاى شرکت تعیین گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان 

اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1729348)  / 6314
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سامان قدوس در بازى با ازبکستان نقش محورى در تیم ملى داشت و علاوه 
بر در اختیار داشتن نبض میدان در کنار امید نورافکن مسئولیت هاى دفاعى 
هم دنبال مى کرد که او را از یک بازیکــن فانتزى باز و تکنیکى جدا کرده و 

تبدیل به هافبکى کامل براى تیم ملى کرده است.
تیم ملى در بازى با ازبکستان از تک هافبک دفاعى استفاده کرده بود و سامان 
قدوس با نقش محورى که داشــت که در پوزیشن هاى مختلفى در زمین 
مستقر مى شد و در چند پست مختلف در طول مسابقه براى ایران به میدان 
رفت، او در این مسابقه شعاع حرکتى وســیعى داشت و از نزدیکى محوطه 
جریمه ایران تا پشت محوطه ازبکستان حضور پیدا مى کرد و دوندگى بالایى 

در این مسابقه داشت.
با توجه به هافبک ها و وینگر هاى تکنیکى ازبکستان حضور امید 

نورافکن به عنوان تک هافبک دفاعى کافى نبود و ســامان 
با حضور در کنار این بازیکن توان دفاعى ایران را افزایش 

داده بود و با شرکت کردن در سیستم پرس و نبردهاى 
تن به تن اجازه خودنمایى به هافبک هاى ازبکستانى 
نداده بود و همزمان با این موضوع مسئولیت پخش 
توپ و ریتم دادن به بازى تیم ملى را هم در دستور 
کار خود داشــت، او توپ را از مدافعان دریافت 
مى کرد و با انتقال به خط حمله یا وینگر هاى تیم 

ملى شروع کننده حملات ایران بود.
حســاب ویژه اى که امیر قلعه نویى در تمامى 
مســابقات روى ســامان قدوس باز مى کند و 
آزادى عملى که در اختیار او قرار داده باعث شده 

اســت تا این بازیکن در بهترین فرم و اعتماد به 

نفس کافى براى تیم ملى به میدان برود و به ستاره اى تاثیرگذار در تیم ملى 
ن  ا یــر تبدیل شود.ا

قدوس در پایان فصل لیگ انگلیس از 
تیم برتفورد جدا شد و باید دید فوتبال 
خود را در کدام کشــور و باشگاه ادامه 
خواهد داد، با توجه به جایگاه ثابتى که 
او در تیم ملى دارد به باشگاهى خواهد 
رفت که بتواند بیشترین حضور را داشته 
باشــد و فرم خود براى حضور در تیم ملى 

حفظ کند.

هافبک پیشین تیم ملى فوتبال کشورمان درباره تزلزل 
تیم ملى در فاز دفاعى گفت: من با آقاى قلعه نویى قبلاً 
کار کردم و به شیوه کار ایشان آشــنایى دارم. تفکرات 
ایشــان طورى اســت که دنبال مالکیت توپ و بازى 
تهاجمى اســت و تمایل دارد مدافعــان کنارى چپ و 
راســت در حملات شــرکت کنند. همین موضوع هم 
باعث مى شود در فاز دفاعى تیم کمى متزلزل باشد. در 
زمان کى روش سبک تیم ملى فرق داشت و تیم چشم به 
ضدحملات داشت. آن زمان تیم در زمین خودش جمع 
مى شد و بیشتر تمایل به دفاع بود یا حمله. طبیعى است 
که در آن شرایط تیم رقیب نمى توانست موقعیت زیادى 
کسب کند، اما در تیم تحت هدایت قلعه نویى ما شاهد 
موقعیت هاى گل خوبى هستیم که در این بین چند مرتبه 

هم تیم رقیب صاحب موقعیت مى شود.
قاســم حدادى فر ادامه داد: اجراى ایــن روش در تیم 
ملى با توجه بــه محدودیت زمان اردوهــا و در اختیار 
نبودن بازیکنان کمى زمان بر است. البته در بازى مقابل 
هنگ کنگ ضعف دفاعى بیشتر احساس مى شد، اما در 
بازى مقابل ازبکســتان خیلى از این مشکلات کاهش 
یافته بود یا مثلاً در ضربات ایستگاهى یارگیرى بازیکنان 
تیم ملى خیلى خوب بود. البته ما باید صبور باشیم و براى 
رسیدن به هارمونى مناسب نیازمند زمان هستیم، چرا که 
تمام تیم هر 11 نفر در فاز حمله و دفاع تأثیرگذار هستند. 

تمام آنها براى اجراى تاکتیک ها باید هماهنگ شوند.

مدیرعامل آلومینیوم اراك تایید کرد محمود خوراکچى 
تیم  فوتسال این باشگاه را ترك  کرده است. 

شکســت در نقل وانتقالات و کاهــش بودجه مصوبه 
براى رشته فوتسال باعث شد تا ایرالکو و مربى شناخته 
شــده این تیم راه خود را جدا کنند. واقعیت این است، 
خوراکچى بلافاصله پس از بســته شدن پرونده فصل 
قبل براى تحول ســازى و آماده کردن تیمى قدرتمند 
براى سال جارى شروعى چشمگیر در مارکت بهارى 
فوتسال داشــت و توافق با چند بازیکن جذاب و نامى، 
چشم ها را خیره کرده بود، اما طولى نکشید که بودجه 
مصوبه از سوى کارخانه آلومینیوم بر خلاف انتظارت و 

میل سرمربى ایرالکو پیش رفت و باعث 
 شد که قرارداد بازیکنان دچار تغییراتى از 
جمله کاهش دستمزد باشد و این موضوع 

جدایــى بازیکنان و مربــى را در پى 
داشت.

خوراکچــى در نیم فصل 
سال گذشــته همکارى 
خود را با آلومینیوم آغاز 
کــرد  و آرزوى هــاى 
بزرگــش بــراى فصل 

جدید به ســرعت از بین 
رفت. او در 52 سالگى لیگ 

برتر را از خانه دنبال مى کند 
و براى پیشــنهادهاى جدید 

منتظر لغــزش همکارانش در 
باشگاه هاى مختلف خواهد بود. 
خوراکچى که ســابقه قهرمانى 
در لیگ برتر را بــا تیم تام دارد، 
پنج پیروزى، سه تساوى و پنج 
شکست، مجموعا 18 امتیاز 
تیم فوتســال ایرالکو در نیم 

فصل دوم با خوراکى بود. 

شعاع حرکتی عجیب قدوس 
در بازی با ازبکستان!

لیونل مســى این روزها همراه با تیم ملى آرژانتین، آماده حضور در رقابت هاى کوپا آمریکاى 2024 مى شود و 
رقابت هاى المپیک هم چند هفته پس از پایان کوپا آغاز مى شود و شایعه حضور مسى در این رقابت ها در ترکیب 
تیم فوتبال امید آرژانتین به عنوان یکى از 3 سهمیه بزرگسال، به گوش مى رسید. اما مسى گفته است: فکر کردن 
در مورد المپیک در حال حاضر سخت است. آماده حضور در کوپاآمریکا مى شویم. پس از آن اگر بخواهم در المپیک 
هم بازى کنم، 2، سه ماه متوالى از اینترمیامى و باشگاه دور خواهم بود. بیش از هر چیز، در سنى نیستم که بتوانم در 
همه مسابقات شرکت کنم. بازى کردن در 2 تورنمنت متوالى خیلى سخت و طولانى است. البته من بسیار خوش 

شانس بودم که در المپیک بازى کردم و قهرمان شدم.

حسن یزدانى پس از پشت  سرگذاشتن یک مصدومیت طولانى، در تورنمنت مجارستان روى تشک رفت و 
با کسب مدال طلا، امیدها را براى درخشش در المپیک 2024 زنده کرد. امیدهایى که با توجه به عدم حضور 
دیوید تیلور در پاریس بیشتر هم شده است.  خبرگزارى آسوشیتدپرس در گزارشى با توجه به بازگشت یزدانى، 
او را یکى از شانس هاى اصلى کســب مدال طلا در وزن 86 کیلوگرم کشتى آزاد دانست. آسوشیتدپرس 
نوشت: حســن یزدانى از ایران ملقب به «بزرگ ترین». یزدانى در وزن 74 کیلوگرم در سال 2016 برنده 
مدال طلاى المپیک شد. او در وزن 86 کیلوگرم المپیک توکیو در دیدار نهایى به دیوید تیلور باخت. حالا 
تیلور در پاریس مسابقه نمى دهد و احتمالا این شرایط راهى براى بازگشت یزدانى به مدال طلا باز مى کند.

المپیک ۲۰۲۴ بدون فوق ستاره آرژانتینی راه هموار یزدانی برای طلای پاریس 

تیم فوتبال سپاهان براى آخرین بار در این 
فصل در ورزشگاه نقش جهان از یک تیم 

میزبانى خواهد کرد.
دیدار تیم هــاى فوتبال فــولاد مبارکه 
ســپاهان و گل گهر سیرجان در چارچوب 
مرحله نیمه نهایى جام حذفى از ســاعت 
19:45 امروز شنبه 26 خرداد در ورزشگاه 
نقش جهان برگزار خواهد شد.  فارغ از این 

که چه نتیجه اى در این مسابقه رقم خواهد خورد، این آخرین میزبانى زردپوشان دیار زاینده رود در ورزشگاه 
نقش جهان در فصل جارى است. 

در ماه هاى گذشته در خصوص احتمال تعویض چمن ورزشگاه نقش جهان پس از پایان مسابقات این فصل 
صحبت هایى مطرح شده بود. 

کریم نورى، مدیر چمن هاى  ورزشى  باشگاه فولاد مبارکه ســپاهان، در گفت و گویى در شهریور ماه سال 
1402 اظهار داشت: در حال بررسى و ارزیابى چمن هاى مختلف از جمله چمن هیبریدى براى کاشت در 
ورزشگاه نقش جهان هستیم زیرا در آینده نزدیک باید زمین چمن ورزشگاه را به دلیل نزدیک شدن به اتمام 
دوره بهره بردارى مفید از آن، تعویض کنیم، در صورت تأیید شدن چمن هیبریدى و سازگارى آن با اقلیم آب 

و هوایى اصفهان، براى فصل آینده چمن ورزشگاه را تعویض مى کنیم. 
بر این اساس و در صورتى که تصمیم براى تعویض چمن به مرحله اجرا درآید، سپاهانى ها مجبور خواهند 

شد مسابقات خانگى خود در ابتداى لیگ بیست و چهارم در ورزشگاهى به غیر از نقش جهان برگزار کنند. 
نکته دیگر  این که در صورت قهرمانى سپاهان در جام حذفى و کسب سهمیه پلى آف لیگ نخبگان آسیا، 
طلایى پوشان در شرایط میزبانى احتمالى باید در اواســط مرداد در ورزشگاهى با استاندارد هاى AFC به 
مصاف رقیب خود بروند که در صورت آماده نبودن نقش جهان و عدم کسب مجوز هاى لازم توسط ورزشگاه 

فولادشهر، سپاهان باید در ورزشگاه آزادى از رقیب آسیایى اش پذیرایى کند.

پیشکسوت فوتبال اصفهان و باشگاه ذوب آهن معتقد است مدیریت باشگاه و کادر فنى ذوب آهن عامل 
اصلى تحول تیم فوتبال این باشگاه هستند. 

رســول کربکندى در ارتباط با نتایج تیم این تیم در لیگ برتر اظهار داشت: صعود ذوب آهن در لیگ برتر 
غیرمنتظره نبود، زیرا با تغییراتى که امسال در مدیریت باشگاه و هدایت تیم فوتبال ذوب آهن رخ داد تغییر 

شرایط تیم دور از انتظار نبود.
وى افزود: تیم ذوب آهن در نیم فصل اول خیلى خوب نتیجه گرفت فقط معما این بود که چرا در خانه نتیجه 
نمى گرفت که البته بیشتر مربوط به جنبه هاى روحى و روانى و شیوه تاکتیکى تیم بود که بیرون خانه تدافعى 
بازى مى کنند و داخل خانه به شیوهاى تهاجمى روى مى آورد. سنگربان اسطوره اى ذوب آهن در ادامه گفت: 
بازى هاى ذوب آهن نشان داد که شیوه تدافعى بهتر نتیجه مى دهد و به جرات مى توانم بگویم که ذوب آهن 

شاید اولین تیم در دنیاست که بیرون از خانه بهتر نتیجه گرفت! 
سرمربى اسبق تیم ذوب آهن ضمن بیان این نکته که یک سرى مسائل حاشیه اى در افت عملکرد ذوب آهن 
در نیم فصل دوم موثر بود بیان داشت: در یک مقطع ذوب آهن از جایگاه سوم به رتبه هشتم و نهم سقوط کرد 

و هفته هاى پایانى با نتایجى که کسب کرد توانست جهش خوبى داشته باشد و در جایگاه پنجم قرار گیرد.
وى  گفت: تیم فوتبال ذوب آهن با توجه به سرمایه گذارى، هزینه و بازیکنانى که داشتند جایگاه قابل قبولى 
کسب کرد و اگر باشگاه در فصل آتى نگاهش به جایگاه بالاترى  باشد باید با  هزینه بیشتر و با ترکیبى از  
بازیکنان باتجربه و درجه اول و جوانان مستعد و با انگیزه پا به میدان بگذارد که این موضوع البته برمى گردد 

به سیاست هاى کارخانه و اراده جمعى براى رسیدن به عنوان قهرمانى.

با اعلام باشگاه مس رفسنجان، این تیم با هدایت محرم نویدکیا براى حضور در فصل آینده آماده خواهد شد.
بر اساس تصمیم مدیرعامل و سرمربى باشگاه مس رفسنجان، فعالیت نقل  و انتقالاتى این باشگاه بعد از 

رقابت هاى جام حذفى آغاز خواهد شد.
حسین پورمحمدى مدیرعامل و محرم نویدکیا سرمربى باشگاه مس رفسنجان در نشستى پیرامون تقویت 
این تیم به منظور حضور قدرتمندانه در فصل آتى رقابت هاى لیگ برتر گفت و گو کردند و مقرر شد در پایان 
رقابت هاى جام حذفى فعالیت نقل و انتقالاتى باشگاه به منظور تمدید قرارداد و همچنین جذب بازیکنان 

مورد نظر طبق نظر سرمربى تیم آغاز شود. 
به این ترتیب مس رفسنجان با هدایت محرم نویدکیا براى حضور در فصل آتى مسابقات لیگ برتر و جام 

حذفى آماده مى شود.

نقش جهان برای آخرین بار
 میزبان سپاهان خواهد بود

معمای بزرگ ذوب آهن 
برای رسول کربکندی!

نویدکیا در مس ماندنی شد

 تزلزل در خط دفاع
 تیم ملی از نگاه کاپیتان 

سابق ذوب آهن

اولین مربی لیگ برتری 
استعفا داد

محل برگزاری فینال جام حذفی تغییر کرد!
اگرچه از مدت ها قبل بحث هاى زیادى درباره برگزارى دیدار پایانى جام حذفى در ورزشگاه تازه تاسیس مس 
در شهر کرمان مطرح بود، اما حالا با توجه به نواقص این ورزشگاه امکان برگزارى دیدار پایانى تورنمنت در این 
ورزشگاه وجود ندارد. کمیته مسابقات سازمان لیگ در این خصوص بررسى هاى لازم را انجام داده و قطعا فینال 
جام حذفى در ورزشگاه کرمان برگزار نمى شود. از این رو سازمان لیگ مشغول بررسى شرایط سایر ورزشگاه ها براى 
برگزارى فینال جام حذفى است اما با توجه به شرایط موجود احتمال برگزارى این تک مسابقه و جشن قهرمانى در 

تهران و ورزشگاه آزادى بسیار زیاد است.

اولین خرید استقلال یک دفاع چپ است
استقلالى ها در روزهاى گذشته با تعدادى از بازیکنان براى تمدید قرارداد خود مذاکراتى داشته اند و از طرف دیگر با 
برخى نفرات مدنظر نکونام یا مدیر برنامه هاى آنها صحبت هایى را داشته اند. در این خصوص گفته مى شود یکى 
از مدافعان چپ جوان که درخشش قابل توجهى داشت نظر جواد نکونام را جلب کرده و از این رو مدیران باشگاه 
هم با او وارد مذاکره شده اند. استقلالى ها با این بازیکن چپ پا که در یکى از تیم هاى میانه جدولى بازى مى کند 
و مدیر برنامه هایش به توافقاتى هم دست پیدا کرده اند و احتمالاً به زودى شاهد رونمایى از این خرید استقلال

 خواهیم بود.

خیال خام دارند!
پیکانى ها که به عنوان تیم پانزدهم لیگ برتر به دسته پایین تر سقوط کردند حالا امید دارند تا شایعات درباره سقوط 
مس رفسنجان به حقیقت بپیوندد و آنها بتوانند در مسابقات لیگ برتر بیست و چهارم نیز حضور داشته باشند. از 
این رو محمد جواد پاینده مدیر رسانه اى باشگاه مس رفسنجان نوشت: باشگاه ریشه دارى که با آن همه استعداد و 
امکانات رقیب محترم مدعیان لیگ بود را به خاك سیاه نشاندند و حالا مى خواهند با لابى و نامه نگارى در جایى 
که حقشان نیست بمانند. تا دیروز محتاج نتیجه گرفتن این و آن بودند و حالا خیال خام ماندن با تصمیمات بیرون 

از زمین.
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ورى در تیم ملى داشت و علاوه 
نورافکن مسئولیت هاى دفاعى 
نتزى باز و تکنیکى جدا کرده و 

ست.
فاعى استفاده کرده بود و سامان 
وزیشن هاى مختلفى در زمین 
ل مسابقه براى ایران به میدان 
عى داشت و از نزدیکىمحوطه 
ور پیدا مى کرد و دوندگى بالایى 

 زبکستان حضور امید
نبود و ســامان 
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نفس کافى براى تیم ملى به میدان برود و به ستاره اى تاثیرگذار در تیم ملى 
ن نا یــر تتتتتبببببدبدیل شود.ا

قدوس در پایان فصل لیگ انگلیس از 
تیم برتفورد جدا شد و باید دید فوتبال 
خود را در کدام کشــور و باشگاه ادامه 
خواهد داد، با توجه به جایگاه ثابتى که 
در تیم ملى دارد به باشگاهى خواهد  او
داشته  را رفت که بتواند بیشترین حضور
باشــد و فرم خود براى حضور در تیم ملى 

حفظ کند.
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در صورت همگروهى ایران با چین در مقدماتى جام جهانى احتمال بازگشت برانکو 
ایوانکوویچ به ایران وجود دارد.

تیم ملى چین با سختى فراوان جواز صعود به مرحله نهایى انتخابى جام جهانى 2026
را کسب کرد و جزو 18 تیمى قرار گرفت که در این مرحله حضور دارند. چینى ها حالا 
در سید پنجم قرعه کشى همراه فلسطین و قرقیزستان قرار گرفته اند و منتظر انجام 

این قرعه کشى هستند تا حریفان خود براى دور نهایى را بشناسند.
با توجه به اینکه ایران قطعا در مرحله بعدى با یکى از تیم هاى حاضر در سید پنجم 
رودررو مى شــود احتمال رویارویى با تیم ملى چین که هدایت آن برعهده برانکو 

ایوانکوویچ است وجود دارد.
برانکو که در زمان سرمربیگرى عمان و قبل از جام ملت هاى آسیا بحث هاى زیادى 
درباره احتمال بازگشتش به فوتبال ایران وجود داشت، سرانجام ترجیح داد به چین 

برود و هدایت این تیم را برعهده بگیرد.
حالا با توجه به احتمالات موجود، برخورد ایران و چین را هم باید در نظر گرفت. اگرچه 
در کشور چین بحث هایى درباره جدایى برانکو از تیم ملى این کشور وجود دارد، اما 
در صورتى که سرمربى کروات روى نیمکت اژدها بماند، مى توان انتظار یک چالش 

جذاب را براى تیم ملى ایران کشید. 
اینکه برانکو بعد از مدت  ها به عنوان سرمربى چین به تهران سفر کند، احتمالى است 
که قبل از قرعه کشى مقدماتى جام جهانى مطرح است. با توجه به همگروهى ایران 
با یکى از تیم هاى سید پنجم هم حدود 33 درصد احتمال برخورد شاگردان برانکو و 
قلعه نویى وجود دارد که در این صورت سفر سرمربى سابق تیم ملى ایران به تهران 

قابل توجه خواهد بود.

علیرضا بیرانوند که رابطه خوبى با مربى برزیلى داشت حدود دو هفته قبل گفت بعید 
مى دانم ویرا دوباره به ایران برگردد و سکان هدایت پرسپولیس را در دست بگیرد. 

آن زمان خیلى ها حرف دروازه بان شماره یک تیم ملى و پرسپولیس را جدى نگرفتند 
اما با گذشته زمان مشخص شد که او از یک سرى مسائل اطلاع داشته و شاید بتوان 

گفت نزدیک ترین بازیکن به اوسمار بوده که پیش بینى اش درست درآمده است. 
دو هفته  قبل کمتر کســى حتى فکرش را مى کرد که اوسمار ویرا قید پرسپولیس و 
حضور در لیگ نخبگان آسیا را بزند اما انگار قهرمانى با سرخ پوشان براى او مزایاى 

زیادى داشته و با پیشنهادات مالى مناسب ترى مواجه شده است. 

پرسپولیس آخرین بار به ویرا پیشنهاد 500 هزار دلارى داده بود در حالى که شنیده 
مى شــود یکى دو تیم دیگر که این مربى را مى خواهند، مبلغ بسیار بالاترى را به او 

پیشنهاد داده اند. 
بیرانوند در جشن قهرمانى پرسپولیس هم به شوخى گفته بود من و سروش رفیعى باید 
از ویرا حق دلالى بگیریم چرا که او را سرمربى پرسپولیس کردیم ولى همین شوخى 
نشان مى داد که رابطه او، سروش و البته چند بازیکن دیگر پرسپولیس با اوسمار ویرا 
بسیار خوب است و شاید هم به همین دلیل بیرانوند زودتر از همه خبر داشت که مرد 

برزیلى قصد بازگشت به کشورمان را ندارد.

احتمال بازگشت برانکو به ایران: ۳۳ درصد!

بیرانوند از کجا می دانست اوسمار نمی آید؟



صاحب امتیاز: شرکت رسانه گستر نصف جهان
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مدیرعامل آبفاى اســتان اصفهان گفت: همه ساله در 
آستانه فصل گرم ســال به منظور مقابله با بحران کم 
آبى و ترویج فرهنگ مصرف درست آب، مانور بزرگ 

مروجین فرهنگ مصرف بهینه آب برگزار مى شود.
حســین اکبریان در مانور مروجیــن فرهنگ مصرف 
بهینه آب و تانکرهاى آبرسانى در آبفاى اصفهان اظهار 
داشت: همه ساله در آستانه فصل گرم سال به منظور 
مقابله با بحران کم آبى و ترویج فرهنگ مصرف درست 
آب، مانور بزرگ مروجیــن فرهنگ مصرف بهینه آب 
برگزار مى شود و امسال نیز با هدف تامین و توزیع پایدار 

آب شرب و گذر از تابستان این مانور اجرا شد.
وى افزود: در این مانور نزدیک به 300 نفر از مروجین 
شــرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهــان ملبس به 
کلاه، کاور و کارت شناســایى عکس دار، بر اســاس 
دستورالعمل اجرایى، در سطح معابر شهرى و روستایى 
گشت زنى کرده و نسبت به مواردى همچون «نصب 
پمپ مستقیم بر روى شبکه»، «شست و شوى معابر»، 
«نشــت کولر»، «آبیارى فضاى ســبز با آب شرب»، 
«پرسازى استخر»، «انشــعابات غیر مجاز»، «شست 
و شوى خودرو»، «شست و شــوى فرش» و به طور 
کلى هرگونه هدر رفت مشهود به مشترکان متخلف، 

پرمصرف تذکر مى دهند.
اکبریان بیان کرد: مروجین فرهنــگ مصرف بهینه 
آب با حضور در مکان هــاى پرجمعیت و پر تردد نظیر 
ایستگاه هاى اتوبوس، ایستگاه هاى مترو، محیط هاى 
آموزشى، مســاجد، مصلاهاى نماز جمعه، پارك ها و 
فضاهاى سبز نســبت به آموزش چهره به چهره اقدام 
کرده و با توزیع بروشورهاى آموزشى، شهروندان را در 
شهرها و روســتاها با راهکارهاى درست مصرف آب، 

بیش از گذشته آشنا مى کنند.
مدیرعامل آبفاى استان اصفهان از تولید بسته فرهنگى 
مختص هر منطقه خبر داد و عنوان کرد: بعضا مشاهده 
مى شــود در طول سال به مناســبت هاى مختلف در 
برخى از مناطق استان با توجه به موقعیت جغرافیایى و 
فرهنگى مصرف آب بیش از حد متعارف است، بنابراین 
تولید بســته فرهنگى در خصوص چگونگى مصرف 

بهینه آب در هر منطقه در دستور کار قرار دارد.
وى با بیان اینکه مانور مروجیــن مصرف بهینه آب تا 
پایان تابستان به صورت ویژه و در طول سال به صورت 
روزانه ادامه خواهد داشت، گفت: نهادینه کردن فرهنگ 
مصرف بهینه موجب مدیریت و کاهش مصرف آب در 
جامعه مى شود که این امر در تامین و توزیع عادلانه آب 

در شهرها و روستاهاى استان بسیار موثر است.
اکبریان ادامه داد: در یک سال اخیر طرح شهروند مروج 
نیز در دستور کار آبفاى اســتان اصفهان قرار گرفت و 
شــهروندان هم در کنار مروجین، زمینه ساز فرهنگ 

مصرف درست آب در جامعه شدند. 
مدیرعامل آبفاى اســتان اصفهان افزود: باید با ترویج 
راهکارهاى فرهنگى، زمینه مصرف درســت آب در 
جامعه را بیش از پیش فراهم کرد تــا به رغم گرماى 
هوا، آب شــرب همچنان به صورت پایــدار در اختیار 

مردم قرار گیرد.
منصور شیشــه فــروش، مدیرکل مدیریــت بحران 
استاندارى اصفهان نیز در این مراسم بر اهمیت آموزش 
چهره به چهره شهروندان تاکید کرد و گفت: برگزارى 

این مانور در آغاز فصل گرم ســال تاثیر بســیارى در 
ترویج فرهنگ درســت مصرف آب دارد و با برگزارى 
این مانــور فعالان صنعــت آبفا این پیــام را به مردم 
مى دهند که آب شرب تحت هر شــرایطى در اختیار 
مردم قرار مى گیرد، چرا که در عرصه خدمت رســانى 
برنامه هاى مختلفى براى مقابله با هر بحران و چالشى 

دارند.
وى تدوین برنامه عملیاتى براى مقابله با بحران ها را 
ضرورى برشمرد و گفت: براى اینکه در زمان اضطرار 
پاسخ مناســبى به بحران ها و چالش ها داشته باشیم 
باید برنامه عملیاتى مناســبى تدوین شود تا خدمات 
به صورت شــبانه روزى و بى وقفــه در اختیار مردم 

قرار گیرد.
شیشه فروش با بیان اینکه مروجین مصرف بهینه آب 
باید همه اقشار جامعه را با راهکارهاى مصرف درست 
آب آشنا کنند، تصریح کرد: از مروجین مصرف بهینه 
آب انتظار مى رود راه هاى مصرف درست آب را براى 
مشــترکان ادارى، خانگى، تجارى و صنعتى به خوبى 
تبیین کنند تــا مانع از مصرف بى رویه آب از ســوى 

صنوف مختلف باشیم.
مدیرکل مدیریت بحران اســتاندارى عنوان کرد: از 
مدیران آبفا انتظار مى رود در فصل تابســتان مباحث 
پدافندى در خصوص منابع و تاسیسات آب را به خوبى 
مد نظر قرار دهند و حفاظت از کیفیت آب شرب مانند 

گذشته را جدى بگیرند.
 مانور بــزرگ مروجین فرهنگ مصــرف بهینه آب و 
تانکرهاى آبرسانى در آبفاى استان اصفهان با حضور 
مدیرکل مدیریت بحران و پدافند غیر عامل استاندارى، 

مدیرعامل آبفا و مدیران مناطق آبفا برگزار شد.

مانور بزرگ مروجین فرهنگ مصرف بهینه آب
 در اصفهان برگزار شد

میزبانی اصفهان، دستاوردهای اجلاس 

اتاق های بازرگانی عضوACD را افزایش داد

رئیس اتــاق بازرگانــى، صنایــع، معادن و 
کشــاورزى بیرجند گفــت: اتــاق بازرگانى، 
صنایع و معادن اصفهــان با برگزارى اجلاس 
فضایى را فراهم کرد تا کشــورهاى آسیایى 
با یکدیگر تعامل برقرار کننــد تا بخش هاى 
خصوصــى منفعــت بیشــترى را کســب

 کنند.علیرضا خامه زر پیرامون دومین اجلاس 
اتاق هــاى بازرگانــى مجمــع گفت وگوى 
همکارى آســیا(ACD)در اصفهان دررابطه با 
گفت وگومحــور بــودن این اجــلاس گفت: 
پیش نیاز هر تحولى در تمامى حوزه ها گفت وگو 
و مراوده اطلاعات است. کشورهاى آسیایى به 
این نتیجه رسیدند که مى توانند تعامل داشته 
باشــند. خامه زر افزود: اتاق بازرگانى، صنایع و 
معادن اصفهان با برگــزارى اجلاس فضایى 
را فراهم کرد تا کشورهاى آسیایى با یکدیگر 
تعامل برقرار کنند تــا بخش هاى خصوصى 
منفعت بیشــترى را کســب کنند.رئیس اتاق 
بازرگانى، صنایع، معادن و کشــاورزى بیرجند 
در خصوص فرصت هاى اقتصادى در اســتان 
خراســان جنوبى، اظهــار کرد: در خراســان 
جنوبى 3 حوزه تجارى محصولات کشاورزى 
استراتژیک زعفران، زرشک و عناب را به عنوان 
پیشران اقتصادى قرار داده ایم. در حوزه معدن 
خراسان جنوبى استانى برخوردار است و بیش 

58 ماده معدنى در دسترس داریم.
رئیس اتــاق بازرگانــى، صنایــع، معادن و 
کشــاورزى بیرجند با بیان اینکه اصفهان در 
استان هاى کشور شاخص است، گفت: سابقه 
صنایع در اصفهان بالاتر است و خوشحالیم که 

مى بینیم اصفهان به ســمت صنایع هاى تک 
حرکت مى کند. به عنوان یک فعال اقتصادى 
جهش صنعت و نقش پررنگ اقتصاد دیجیتال 
در اصفهان را مى بینم که جاى خوشحالى دارد.
خامــه زر درباره میزبانى اصفهــان از اجلاس 
اتاق هاى بازرگانــى عضوACD، تصریح کرد: 
از آنجا که نخستین تجربه برگزارى حضورى 
اجلاس است، شاید اگر استان به جز اصفهان 
میزبان بود نمى توانســتیم چنین بهره بردارى 
را از آن داشته باشــیم. اتاق بازرگانى، صنایع، 
معادن و کشــاورزى اصفهان جزو اتاق هاى 
برخوردار کشور است که فعالیت هاى پژوهشى 
زیادى انجام داده اند. از طرفى ظرفیت فرهنگى 
و تاریخى اصفهان مى تواند زمینه ســاز ارتباط 
موثر ما با بخش خصوصى کشــورهاى عضو

ACDباشد.این مقام مسئول اضافه کرد: البته 

به شــرطى که نتایج تنها روى کاغذ نباشــد و 
ضمانت اجرایى پیدا کند. براى مثال کشورهاى 
عضوACDمى تواننــد بــراى یکدیگر تعرفه 
ترجیحــى واردات تعریــف کنند یــا کمیته 
دائمى براى نظــارت بر مصوبــات اجلاس 

تشکیل دهند.

 اعطاى 630 میلیارد ریال تسهیلات توسعه و اشــتغال به شرکت هاى تعاونى استان 
اصفهان به تصویب رسیده است.

معاون تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعى اســتان اصفهان گفت: از ابتداى 
امسال تاکنون 14 شرکت تعاونى اســتان اصفهان براى دریافت 630 میلیارد ریال 
تسهیلات توسعه، تولید واشتغال در قالب (تفاهم نامه با بانک توسعه تعاون) به بانک 

معرفى شدند.
روح الامین امیــرى بابیان اینکه با اعطاى این تســهیلات زمینه اشــغال 200 نفر 
درشرکت هاى استان به طور مسقیم فراهم مى شود، افزود: این تسهیلات در قالب دو 

بخش سرمایه ثابت و در گردش پرداخت مى شود.
وى با بیان اینکه سال گذشته 72 شــرکت تعاونى اســتان براى دریافت دو هزار و 

600 میلیارد ریال تسهیلات به بانک معرفى شدند، افزود: تاکنون بیش از 30 درصد 
شرکت هاى تعاونى استان موفق به دریافت این تسهیلات شدندوپیش بینى مى شود، 

با دریافت این مبلغ زمینه اشتغال براى 800 نفر فراهم شود.
روح الامین امیرى گفت: از ابتداى دولت سیزدهم تاکنون 50 هزار میلیارد ریال خط 
اعتبار ویژه اشتغال به شرکت هاى تعاونى در کشور اختصاص یافت، که از این میزان 

سهم استان اصفهان حدود 5 هزار و 400 میلیارد ریال بوده است.
وى با بیان اینکه در این مدت 367 تعاونى با اشــتغال زایى براى 8 هزار و 340 نفر و 
سرمایه 68 میلیارد تومانى اعضا در استان به بهره بردارى رسیده است، ادامه داد: هزار 
و 470 واحد مسکونى نیز به همت شرکت هاى تعاونى در این مدت ساخته و تحویل 

متقاضیان شده است.

کمیته امداد امام خمینى (ره) استان اصفهان درصدد تامین مسکن و آرامش براى زنان 
سرپرست خانواده در قالب 15 هزار و 102 خانواده است.

مدیر تامین مسکن و امور مهندسى ســاختمان کمیته امداد امام خمینى(ره) استان 
اصفهان گفت: در حال حاضر 122 هزار و 947 خانوار تحت پوشش این نهاد هستند 

که سرپرستى 69 هزار و 683 خانوار بر عهده زنان است.
سید مصطفى انورى با اشــاره به جمعیت 56 درصدى زنان سرپرست خانوار تحت 
حمایت، ادامه داد: از این تعداد 15 هزار و 102 خانوار در منازل اســتیجارى سکونت 

دارند و با دغدغه تامین مسکن، زندگى سختى را مى گذرانند.
وى با اشاره به دســتورالعمل هاى پذیرش گروه هایى که شرایط استحقاق خدمات 

مسکن را دارند، افزود: خانوارهاى معیشت بگیر با بعد خانوار 2 نفر به بالا و مددجویانى 
که بیش از یکسال سابقه حمایتى داشته باشند مشمول خدمات مسکن در احداث و 

خرید خواهند شد. 
مدیر تامین مسکن و امور مهندسى ساختمان اداره کل کمیته امداد استان اصفهان، 
زنان سرپرســت خانوار تحت حمایت را بــه لحاظ جغرافیاى محل ســکونت به دو 
دسته تقســیم کرد و گفت: 14 هزار و 379 خانوار با سرپرســتى زنان در شهرهاى 
اســتان و 723 خانوار در روستاها به ســر مى برند و در تلاش هســتیم براى تامین 
مسکن و ایجاد آرامش این قشر با مســاعدت خیران در طول سال اقدامات موثرى

 داشته باشیم.

تصویب ۶۳۰ میلیارد ریال تسهیلات توسعه به شرکت های تعاونی استان

تامین مسکن برای۱۵ هزار زن سرپرست خانوار اصفهانی

آمادگی واحدهای بخار نیروگاه اصفهان در پیک تابستان۱۴۰۳

 افزایش رشته های دانشگاه پیام نور اصفهان 

با انجام تعمیرات دوره اى تمامى واحدها، این نیــروگاه آماده تامین برق پایدار براى 
دوران پیک مصرف برق تابستان امسال است.

به گزارش روابط عمومى شرکت مدیریت تولید برق اصفهان، مهندس حسین امنیه، 

مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق اصفهان با اعلام این خبر افزود نیروگاه بخارى 
اصفهان در سال 1402 به میزان سه میلیارد و  66 میلیون و 921هزار کیلووات ساعت، 
انرژي الکتریکی به شبکه برق کشــور تحویل داد و ســال جارى با انجام به موقع 
برنامه هاي تعمیرات دوره اى تمام واحدهاى نیروگاه اصفهان، با حداکثر توان در پیک 

تابستان براى تولید برق پایدار آماده مى باشد.
این روابط عمومى آورده اســت که  هدف تمام تلاشــگران صنعت برق در نیروگاه 
ها ارائه برق پایدار به شــبکه سراسرى کشور مى باشــد لذا از کلیه هموطنان عزیز 
خواهشمنداست در مصرف برق صرفه جویى کنند تا پیک تابستان را بدون خاموشى 

و با موفقت پشت سر بگذاریم.
نیروگاه اصفهان که قدیمى ترین نیروگاه حرارتــى منطقه و دومین نیروگاه حرارتى 
تاسیس شده در ایران مى باشد در جنوب غربى اصفهان و در مجاورت رودخانه زاینده 
رود واقع شــده که داراى پنج واحد بخارى مولد برق با ظرفیت هاى متنوع و مجموع 

توان اسمى تولید 835 مگاوات برق است.

سرپرست دانشگاه پیام نور اصفهان از اضافه شدن چهار عنوان رشته گرایش جدید به 
مقطع کارشناسى ارشد واحدهاى این دانشگاه در استان خبر داد.

ســیدرضا میرمهدى افزود: با پیگیرى هاى انجام شــده و موافقت شوراى گسترش 
آموزش عالى وزارت علوم، رشته  هاى اقتصاد بانکدارى اسلامى، روانشناسى تربیتى و 
عمومى، حقوق بین الملل و مدیریت دولتى گرایش توسعه انسانى در مقطع کارشناسى 

ارشد در تعدادى از مراکز و واحدهاى دانشگاه پیام نور استان اصفهان به عنوان رشته 
گرایش هاى جدید به فهرست رشته هاى دانشگاه پیام نور اضافه شده است.

وى افزود: همچنین با پیگیرى هاى مستمر و رایزنى هاى انجام شده رشته محل هاى 
حذف شده گروه هاى علوم پایه، علوم انسانى و فنى و مهندسى پس از بررسى و بازبینى 

ظرفیت ها، در اصلاحیه دفترچه سازمان سنجش قرار گرفت.


